
ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Tisovci, konaného 18.12.2023 

 

 

PRÍTOMNÍ 

Primátor mesta Bc. Ján VENGRÍN, MBA   
 
 

 

Poslanci   
mestského zastupiteľstva Ing. Ján BELICA 
 Róbert BOHÁČIK 
 Ing. Róbert BUCHTA 
 Bc. Milan CIBULIAK 
 Ing. Hana HOMOĽOVÁ 
 JUDr. Mário KELETI 
 Ing. Karol KUBÍNI 
 Ing. Erik LOPUŠNÝ  
 Mgr. Marta SVOBODOVÁ 
  

 
Neprítomní:  Matej BINDER        
 JUDr. Nikoleta DUŠOVÁ 
 

 
 
 

Ostatní: podľa priloženej prezenčnej listiny  
 

 

  

Prílohy: 

č. 1  Pôvodné rozpočtové opatrenie č. 1/2023 za Mesto Tisovec z 27.06.2023 - k bodu 7/7  
č. 2 Upravené rozpočtové opatrenie č. 1/2023 za Mesto Tisovec - k bodu 7/7  
č. 3  Pôvodné rozpočtové opatrenie č. 2/2023 za Mesto Tisovec z 30.08.2023  - k bodu 7/8   
č. 5 Upravené rozpočtové opatrenie č. 2/2023 za Mesto Tisovec - k bodu 7/8  
č. 5 Pôvodné rozpočtové opatrenie č. 3/2023 za Mesto Tisovec - k bodu 7/9  
č. 6  Upravené rozpočtové opatrenie č. 3/2023 za Mesto Tisovec - k bodu 7/9  
č. 7 Návrh rozpočtového opatrenia č. 5/2023 za Mesto Tisovec - k bodu 8)  
č. 8 Dôvodová správa, Návrh VZN Mesta Tisovec č. 5/2023, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2021 o 

podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu mesta, Vyhodnotenie pripomienok k bodu 13)  
č. 9 Návrh Dohody o podmienkach spolupráce pri realizácii vodnej stavby „Tisovec - rekonštrukcia 

verejného vodovodu na uliciach Partizánska a Daxnerova“ a stavby „Veľkoplošná oprava cesty I/72 
Tisovec CSM – križovatka vápenka Tisovec Mesto“ - k bodu 14)   

č. 10  Nadobudnutie nehnuteľného majetku do vlastníctva mesta „Novostavba turistickej útulne Sláviček“ - 
Návrh znenia darovacej zmluvy - k bodu 15)  

č. 11 Správa z vykonanej kontroly „Kontrola čerpania rozpočtu z hľadiska rozpočtovej klasifikácie 
a správnosti účtovania ku dňu 31.08.2023“ - k bodu 16)  

č. 12 Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky MESTA TISOVEC na I. polrok 2024 - k bodu 17)  
č. 13 Návrh harmonogramu zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Tisovci na rok 2024 - k bodu 18/4  
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K bodu 1) Otvorenie zasadnutia, kontrola uznášaniaschopnosti zastupiteľstva 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Mesto Tisovec, ako prevádzkovateľ, podľa zákona č. 18/2018 
Z. z. o ochrane osobných údajov a o zmene a doplnení niektorých zákonov Vás informujem, že 
rokovanie mestského zastupiteľstva je verejné. Z rokovania sa vyhotovuje písomná zápisnica, 
písomné uznesenia a videozáznam. Zápisnica z rokovania mestského zastupiteľstva je zverejňovaná 
na internetovej stránke mesta. Uznesenia mestského zastupiteľstva sú zverejňované na internetovej 
stránke mesta a v Tisovskom mesačníku. Videozáznam z rokovania mestského zastupiteľstva je 
zverejňovaný na internetovej stránke mesta, prostredníctvom internetovej databázy videí 
YOUTUBE.com. Podľa § 78 zákona č. 18/2018 Z. z. o ochrane osobných údajov mesto Tisovec, ako 
prevádzkovateľ, spracováva osobné údaje bez súhlasu dotknutých osôb (účastníkov rokovania 
mestského zastupiteľstva).  
Na základe § 13 ods. 4 Zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v neskoršom znení zvolal som 
na dnešný deň zasadnutie mestského zastupiteľstva. Poslanci a ostatní prizvaní boli na zasadnutie 
mestského zastupiteľstva riadne a včas pozvaní. Konštatujem, že podľa prezenčnej listiny je 
prítomných 9 poslancov mestského zastupiteľstva. Poslankyňa mestského zastupiteľstva                            
JUDr. Nikoleta Dušová a poslanec mestského zastupiteľstva p. Matej Binder sa z dnešného zasadnutia 
ospravedlnili. Nakoľko je prítomná nadpolovičná väčšina všetkých poslancov mestského 
zastupiteľstva, zasadnutie je uznášania schopné.  

 
 

K bodu 2)  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Za zapisovateľku zápisnice určujem p. Denisu Mániovú                           
a za overovateľov zápisnice určujem Ing. Róberta Buchtu  a Mgr. Martu Svobodovú.  

 
 

K bodu 3) Voľba návrhovej komisie   

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Do návrhovej komisie navrhujem Ing. Jána Belicu, za  
predsedu návrhovej komisie, p. Róberta Boháčika  a Ing. Erika Lopušného, za členov návrhovej 
komisie. Dávam hlasovať, kto je za, aby návrhová komisia pracovala v tomto zložení, kto je proti, 
zdržal sa niekto hlasovania?                                                    
 

ZA: 8 prítomných poslancov MZ                             
PROTI: ---                              
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: p. Róbert Boháčik  

 
 

K bodu 4) Schválenie programu zasadnutia mestského zastupiteľstva  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Pozvánku na zasadnutie mestského zastupiteľstva ste dostali 
elektronickou aj písomnou formou aj s návrhom programu dnešného zastupiteľstva.  
 
NÁVRH PROGRAMU v zmysle § 12, ods. 4 zákona 
1. Otvorenie zasadnutia, kontrola uznášaniaschopnosti zastupiteľstva 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Voľba návrhovej komisie 
4. Schválenie programu zasadnutia mestského zastupiteľstva 

5. Kontrola plnenia uznesení 
Prekladá: Bc. J. Vengrín, MBA, primátor mesta  

6. Interpelácie poslancov, podnety a návrhy občanov mesta 
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7. Zmena uznesení č. 111/2023, č. 168/2023, č. 192/2023 za Základnú školu Dr. V. Clementisa 
Tisovec, zmena uznesení č. 130/2023, č. 149/2023, č. 193/2023 za Základnú umeleckú školu 
Tisovec, zmena uznesení č. 129/2023, č. 166/2023, č. 167/2023 za Mesto Tisovec    
Predkladá: Ing. V. Majerová, vedúca Odd. finančného a správy majetku  

8. Rozpočtové opatrenie č. 5/2023 za Mesto Tisovec 
Predkladá: Ing. V. Majerová, vedúca Odd. finančného a správy majetku  

9. Splnomocnenie primátora mesta na zmenu rozpočtu mesta na rok 2023 
      Predkladá: Bc. J. Vengrín, MBA, primátor mesta  

10. Vyhlásenie rozpočtového provizória  
Predkladá: Bc. J. Vengrín, MBA, primátor mesta  

11. Nájom bytov v 30 b. j. na ulici Jesenského 1470 v Tisovci 
Predkladá: Ing. K. Kubíni, predseda Komisie sociálnych služieb a školstva 

12. Dodatky k nájomným zmluvám o dočasnom užívaní časti nehnuteľnosti 
Predkladá: Ing. K. Kubíni, predseda Komisie sociálnych služieb a školstva  

13. VZN Mesta Tisovec č. 5/2023, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2021 o podmienkach 
poskytovania dotácií z rozpočtu mesta 
Predkladá: Ing. E. Lopušný, predseda Komisie kultúry a športu  

14. Dohoda o podmienkach spolupráce pri realizácii vodnej stavby „Tisovec - rekonštrukcia 
verejného vodovodu na uliciach Partizánska a Daxnerova“ a stavby „Veľkoplošná oprava cesty 
I/72 Tisovec CSM – križovatka vápenka Tisovec Mesto“ a zároveň zmluva o budúcej zmluve 
o zriadení vecného bremena na nehnuteľnom majetku mesta 
Predkladá: Bc. J. Vengrín, MBA, primátor mesta  

15. Nadobudnutie nehnuteľného majetku do vlastníctva mesta „Novostavba turistickej útulne 
Sláviček“ 
Predkladá: Mgr. M. Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva   

16. Správa z vykonanej kontroly „Kontrola čerpania rozpočtu z hľadiska rozpočtovej klasifikácie 
a správnosti účtovania ku dňu 31.08.2023“ 
Predkladá: JUDr. I. Bariová, hlavná kontrolórka mesta  

17. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky MESTA TISOVEC na I. polrok 2024  
Predkladá: JUDr. I. Bariová, hlavná kontrolórka mesta   

18. Rôzne 

18/1   Informácia o organizačnej zmene Komisie výstavby, rozvoja mesta a CR - zmena  
            tajomníka komisie  
            Predkladá: R. Boháčik, predseda Komisie výstavby, rozvoja mesta a CR 

18/2   Vyhlásenie o vzdaní sa členstva v Komisii sociálnych služieb a školstva  
            Predkladá: Ing. K. Kubíni, predseda Komisie sociálnych služieb a školstva  

18/3  Oznámenie o vzdaní sa členstva v Rade školy pri Základnej škole Dr. V. Clementisa  
           Tisovec  
           Predkladá: Ing. K. Kubíni, predseda Komisie sociálnych služieb a školstva  

18/4   Harmonogram zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Tisovci na rok 2024  
           Prekladá: Bc. J. Vengrín, MBA, primátor mesta  

19. Diskusia  

20. Záver 
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Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Má niekto z poslancov mestského zastupiteľstva pripomienky 
k programu alebo má niekto návrh na zmenu alebo doplnenie? Ak nie, dávam návrh na hlasovanie, 
kto je za, aby sa dnešné rokovanie viedlo v zmysle predloženého programu, kto je proti, zdržal sa 
niekto hlasovania?  

ZA: 9 prítomných poslancov MZ                             
PROTI: ---                              
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: ---  
 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Týmto je program dnešného zasadnutia mestského 
zastupiteľstva schválený. 
 
 

K bodu 5) Kontrola plnenia uznesení  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Prehľad o stave plnenia uznesení mestského zastupiteľstva 
z 29.11.2023 ste dostali v elektronickej podobe. Na novembrovom zasadnutí mestského 
zastupiteľstva sme nemali žiadne splnomocňujúce ani ukladacie uznesenia.  
 
 

K bodu 6) Interpelácie poslancov, podnety a návrhy občanov mesta   

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Vyhodnotenie interpelácií z 29.11.2023 ste dostali 
elektronickou formou.  

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Chcem sa opýtať, ako je to s  cestou pod Hradovú, s tým 
projektom?  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - V súčasnej dobe je ukončené verejné obstarávanie a je 
podpísaná zmluva o dielo s úspešným uchádzačom. Zmluva o dielo je zverejnená na centrálnom 
registri zmlúv.  

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - S kým bola podpísaná zmluva, kto vyhral výberové konanie? 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Firma JAMUSTAV.  

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - To p. Ján Muránsky z Hnúšte? 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Áno. A subdodávku asfaltu bude dodávať firma COLAS 
Slovakia a. s., ktorá sa nachádza v Hnúšti, kde prebieha rekonštrukcia cesty.   

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Kedy bolo vyhlásené verejné obstarávanie, lebo ešte pred dvoma 
týždňami na Komisii výstavby, rozvoja mesta a CR sme sa ohľadne tohto pýtali, konkrétne                          
Mgr. Milecová, a povedali ste nám, že projekt je zatiaľ len nacenený.    

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Na komisii som povedal, že je určená predpokladaná hodnota 
zákazky (PHZ) a na základe predpokladanej hodnoty zákazky bude prebiehať verejné obstarávanie 
v zmysle príručky, ktorá je k danému projektu. Po konzultácii s externou firmou MP Profit PB s.r.o., 
ktorá stanovila cenu predpokladanej hodnoty zákazky, bolo možné vyhodnotiť najlepšieho 
uchádzača. A na základe toho sme pristúpili v zmysle zákona k podpísaniu zmluvy.   

Róbert Boháčik, poslanec MZ - Koľkí boli uchádzači? 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Boli traja. 

Ing. Róbert Boháčik, poslanec MZ - Kto bol oslovený? 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Firma ADVIS, JAMUSTAV a DOMPLAST.  

Róbert Boháčik, poslanec MZ - A tí predtým, čo nám robili? 
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Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Predtým sme mali podpísanú zmluvu s firmou RENOVIA. 

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - S firmou RENOVIA sme mali podpísanú zmluvu, ktorá sa zrušila, 
neviem na základe čoho, ale nehovorili sme, že sa oslovia ako víťazi z minulého kola verejného 
obstarávania. Neoslovila sa táto firma?  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Nie, neoslovili sme túto firmu a s konateľom tejto firmy mám 
dohodnuté stretnutie tento týždeň.  

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Keď už je po verejnom obstarávaní, je to zbytočné.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - To je pravda, ale stretnúť sa a komunikovať s ním môžem.   

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Ohľadne čoho? 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Kontaktoval ma konateľ a dohodli sme si stretnutie. 

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Dohodli sme sa, že ich oslovíme do ďalšieho verejného 
obstarávania. 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Komunikoval som s p. Krnáčom, aj sme sa stretli. Oslovil som 
tri firmy, postupoval som v zmysle zákona. Tiež som komunikoval aj s firmou MP Profit PB s.r.o. 
a vzhľadom k tomu, že bola takáto možnosť urobiť to v zmysle  príručky, tak aktuálne je to tak, ako to 
je.  V súčasnej dobe bude prebiehať kontrola verejného obstarávania, resp. sme požiadali v zmysle 
zmluvy o kontrolu verejného obstarávania. Dnes nám k tomu prišli podklady, ktoré treba nahrať cez 
ústredný portál verejnej správy Slovensko.sk, potom prebehne kontrola verejného obstarávania.   

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Na stránke mesta nebolo zverejnené verejné obstarávanie alebo 
výberové konanie? 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - To vyšlo cez portál Elektronické Verejné Obstarávanie (EVO), 
cez ktorý má od 1.1.2023 samospráva povinnosť obstarávať.  

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - A za akú cenu to vysúťažili?  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta – 175 000 eur bez DPH, ak sa nemýlim. S DPH je to 211 000 
eur. Je to zverejnené v zmluve, suma, subdodávka aj súpis prác.  

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Je to suma nad 200 000 eur.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Nie je to suma nad 200 000 eur, je to 180 000 eur bez DPH.  

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Hovorili ste, že asfaltovanie bude dodávané subdodávateľsky?   

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Áno, subdodávateľsky.   

Júlia Hodoňová, riaditeľka Materskej školy Tisovec - Som tu ako riaditeľka materskej školy a 
zastupujem tu 15 zamestnancov materskej školy, z celkového počtu 16 zamestnancov. Za všetkých 
zamestnancov vyslovujem nespokojnosť s výberom zástupkyne riaditeľky Materskej školy v Tisovci. 
Výberové konanie a spôsob, akým bolo urobené, bol nedôstojný a nezákonný. Poukazovali sme na to, 
že kandidátka, ktorá vyhrala nie vhodnou formou, post zástupkyne riaditeľky materskej školy, my 
s tým nesúhlasíme.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Za mesto ako zriaďovateľa poviem, že sme neporušili zákon. 
Neviem, čo bolo na tom výberovom konaní nedôstojné, prebehlo v súlade so zákonom. Bola spísaná  
zápisnica, ktorú všetci podpísali okrem Vás. To budeme riešiť formou administrácie, budeme sa 
dotazovať, aký je dôvod.  

Júlia Hodoňová, riaditeľka Materskej školy Tisovec - Ja som to odôvodnila. 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - To nie je dôvod, je tam napísané, že porušila pracovné 
povinnosti, ktoré sú v inom paragrafe a inom zákone. To nemá s členom výberovej komisie nič 
spoločné, čo ste uviedli v tom paragrafe.  
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JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - My nieže sme porušili zákon, ale my si zákon vymýšľali, doslovne, 
lebo tú odpoveď, čo som dostal, to môže každého, kto má príslušné vzdelanie, len uraziť. Aby sa tu 
vymýšľala nejaká analógia práv vo verejnej sfére, kde v zásade analógia nie  je prípustná. Používali ste 
analógiu všetkého dokopy, krížom krážom, čo je absolútne neprípustné. Tak tu nie je možné hovoriť 
o tom, že sme niečo neporušili. Z tej odpovede som sa nedozvedel analógiu, ktorého predpisu ste 
použili. A to by som chcel vedieť teraz, lebo vo vzťahu každého toho predpisu, ktorý ste použili, mám 
rozsudok najvyššieho súdu alebo ústavného súdu, ktorý nám povie, že analógia je neprípustná pri ich 
použití. Chcem vedieť analógiu, ktorého predpisu alebo zákona ste použili. Použili ste všetky možné 
analógie, len nie tu správnu vo vzťahu ku školskému zákonu, kde by sa spôsob výberu komisie kreoval 
úplne inak. Použili ste analógiu v duchu, čo mi vyhovuje, to sa použije. A chcem sa opýtať, kde všade 
sa bude takáto analógia používať?   

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Striktne odmietam, čo tvrdíte, vôbec to tak nie je. Nič nebolo 
nijakým spôsobom a ani účelovo postavené. Postupoval som v zmysle zákona. Za tým si aj stojím. 
A ku kreovaní komisie, stojím si za tým, že komisia bola kreovaná tak, ako káže zákon.   

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Zákon to vôbec neoprávňuje. Zrejme tú odpoveď písal Mgr. Migaľa. 
A keď už ste chceli použiť analógiu, tak ste mali použiť analógiu k zákonu č. 596/2003 a mali ste 
kreovať komisiu tak, ako sa kreuje komisia pri výbere riaditeľa.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - My sme nevolili riaditeľa.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Ja viem, že sme nevolili, ale sami tu píšete, že používate nejakú 
analógiu. To som sa dosť pobavil, že používate analógiu vo sfére verejného práva. O zákonníku práce 
by som bol ochotný debatovať, lebo to je na hrane súkromného sektora, ale vo vzťahu k ostatnému 
nemá význam, aby som to tu podrobne rozoberal. Čo sa týka tej komisie, už to Ing. Buchta naznačil 
na minulom mestskom zastupiteľstve, že ste sa nominovali sám do komisie potom, ako ste dve 
uchádzačky odmietol. Keď ste si už čítali zákonník práce tak, len v základných zásadách je napísané, 
že sa zakazuje diskriminácia na akomkoľvek princípe. To je hneď v prvom článku zásad. Vy ste 
uchádzačku odmietol, a potom ste sa nominoval do komisie.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Odmietol som dve uchádzačky. 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ – Dobre, tak dve, ale jednu z tých, ktorá sa potom prihlásila.   

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ja som to nezatajil, normálne som to povedal. 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Nehovorím, že ste to zatajil, ale hovorím, čo ste urobil.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Vzhľadom k tomu, že sme sa nezhodli na uchádzačke, vypísali 
sme výberové konanie.  

Júlia Hodoňová, riaditeľka Materskej školy Tisovec - Nie som právnik a neovládam až tak zákony. 
Chcela by som povedať, že sa odvolávate v tom výberovom konaní na pracovný poriadok a zákon č. 
552/2023. V Čl. 6 ods. 6 sa píše: „Vedúcim zamestnancom je zamestnanec vo funkcii: riaditeľ, 
zástupca riaditeľa a  vedúci zariadenia školského stravovania.“. V ods. 7 je napísané, že „Vedúcich 
zamestnancov, okrem riaditeľa školy, menuje a odvoláva do funkcie zamestnávateľ na návrh riaditeľa 
školy. Zamestnávateľ má právo návrh riaditeľa školy odmietnuť.“. V ods. 8 sa píše: „V prípade, že sa 
obsadzuje iné pracovné miesto, ako pracovné miesto vedúceho zamestnanca a podmienkou 
obsadenia pracovného miesta je výberové konanie, zamestnávateľ postupuje nasledovným 
spôsobom... a je tam určené, ako sa výberové konanie robí. V zákone č. 552/2003 v §5 ods. 1 sa píše: 
„Miesto vedúceho zamestnanca, ktorý vykonáva funkciu štatutárneho orgánu u zamestnávateľa 
uvedeného v § 1 ods. 2, a miesto ďalšieho vedúceho zamestnanca, u ktorého to určí pracovný 
poriadok, sa obsadzuje na základe výsledku výberového konania“. Podľa mojej logiky, tieto veci 
spolu, jedna odporuje druhej. Pretože tu určujú výberové konanie v zákone č. 552/2023, len keď je v 
pracovnom poriadku. A náš pracovný poriadok neurčuje výberové konanie na vedúceho 
zamestnanca. A keby bolo napísané v pracovnom poriadku v ods. 7, že okrem riaditeľa školy menuje 
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a odvoláva do funkcie zamestnávateľ na návrh riaditeľa školy a má právo takisto odmietnuť. A keby 
tam bolo napísané, ešte nejaký prípad, keď sa nedohodnú alebo to, čo sa stalo, potom by to bolo to 
výberové konanie, tak v tom prípade nepoviem nič. Lenže tu je jasne napísané, že tu nemalo dôjsť ani 
k výberovému konaniu.  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Dobre viete, keď sme rozhodovali, či bude 
výberové konanie alebo nie, hľadali sme právne názory aj právnikov BBSK a právnikov ministerstva 
školstva. Máte to písomné stanovisko právnika, že v prípade nijaký predpis povinne neurčuje 
výberové konanie, ako proces predchádzajúci obsadením pracovného miesta, v tomto prípade to 
bola pracovná pozícia, nie je vylúčené, aby výberové konanie bolo.        

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Náš predpis to jednoznačne stanovuje. Menuje ho na základe toho, 
čo povie riaditeľ, nič iné. A tu nejde o materskú školu, ale o všetky organizácie v meste, či ideme 
takýmto spôsobom zasahovať do vnútorných kompetencií riaditeľov jednotlivých zariadení.  Keď si 
niečo zmyslím, tak sa to udeje a ohýbam všetky paragrafy cez koleno, ako sa len dajú. A to ma pán 
primátor hodinu presviedčal v telefóne, že aký problém je v materskej škole a nakoniec zo zápisu 
z Komisie sociálnych služieb a školstva zistím, že vlastne ide len o financie. Treba im dať do 
kompetencií napr. technicko-prevádzkový úsek. O žiadne problémy školského charakteru nejde.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Povedal som len svoj názor a nemôžem vás nútiť, aby ste sa 
stotožňovali s mojím názorom. Povedal som vám, akú mám predstavu, kde vidím problém, a to je 
všetko. 

Ing. Erik Lopušný, poslanec MZ - Môžem sa opýtať, kde teda vidíme problém v materskej škole? 

Júlia Hodoňová, riaditeľka Materskej školy Tisovec - Žiaden nemáme.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Nikde, ako ste sa dočítal v zápise Komisie sociálnych služieb 
a školstva. 

Ing. Erik Lopušný, poslanec MZ - Tak niečo sa tu deje, keď sem prišlo 15 žien. 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ja som vnímal a videl problém. Pýtal som sa na Rade školy, či 
ste ho preberali, po tom, čo to so mnou preberala predsedníčka Rady školy a aj z bývalou 
prednostkou, vlastne aký je tam problém a riešilo to vtedy, keď bolo výberové konanie na riaditeľku, 
a ako vznikol problém.  A tam vznikol komunikačný problém medzi nami a aj viete, ako to 
postupovalo. Predsedníčka Rady materskej školy s vami o tom komunikovala, teda to bol prvý 
štartovací mechanizmus. A tak, ako vy máte podnety, stretávate sa s ľuďmi, ja sa tiež stretávam 
a mám inú predstavu a víziu, ako by mohla materská škola fungovať. Nehovorím, že funguje zle, ale 
myslím si, že by mohla byť kreatívnejšia a mohla by byť modernejšia, ale to je môj názor. Nehovoril 
som, že je tam problém, ale že mám predstavu, ako by mohla materská škola fungovať lepšie a ako 
by mohla napredovať. Sú tam možnosti, ktoré sa v predškolských zariadeniach ponúkajú, ktoré 
financuje štát a iných vecí, ktoré sa týkajú predškolského vzdelávania.   

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - V októbri sme tu mali správy o činnosti školských zariadení, to sú 
len dva mesiace. A tam ste nepovedal ani slovo vo vzťahu k správe o činnosti, že by ste mal nejaké 
výhrady k materskej škole a jej činnosti.  

Ing. Karol Kubíni, poslanec MZ - Ani na komisii nič nebolo.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - A to bolo v októbri, keď sme tie správy preberali.  

Ing. Erik Lopušný, poslanec MZ - Na Rade školy riešime dobre že nie každú blbosť, a keď sa jedná 
o podstatné veci, tak je zrazu ticho a na internete som si mal nájsť, že bude nejaké výberové konanie. 
Na poslednú chvíľu nám to prišla oznámiť predsedníčka. 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - To, že bolo výberové konanie neznamená, že materská škola 
má nejaký problém.  
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Ing. Erik Lopušný, poslanec MZ - Ku všetkému chcú nejaký názor, vyjadrenie. A tu nikto nechcel 
žiaden názor, vyjadrenie.    

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Na komisii to bolo, pani riaditeľka bola o tom oboznámená. 
To, že výberové konanie bude, bolo zverejnené na nástenke materskej školy. Každý rodič, ktorý 
prešiel materskou školou, si to mohol prečítať, a takisto pani riaditeľka mala oboznámiť 
zamestnancov, že bude vnútorné výberové konanie. A od 18.10.2023 do 30.11.2023 je štyridsať dní, 
kedy vlastne bolo vyhlásené výberové konanie. A komisia bola vymenovaná 13.10.2023, ak sa 
nemýlim.     

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva – Doplním. Dôvodom, prečo treba zástupkyňu 
riaditeľky, je vyhláška ministerstva školstva.  

Ing. Erik Lopušný, poslanec MZ - Tomu rozumiem.  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Preto sa rozbehol proces obsadenia, nie 
pracovného miesta, ale len funkcie. V prvom kroku sa išlo podľa pracovného poriadku, ale s využitím 
inštitútov, pretože tam nebola zástupkyňa riaditeľky, tak sme hľadali iné spôsoby.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Jedným zo spôsobov je nechať to tak, keďže nás tá vyhláška 
k ničomu nezaväzuje a nesankcionuje, že tam tá zástupkyňa nebude.   

Ing. Karol Kubíni, poslanec MZ - Literu zákona sme naplnili, ale nenaplnili sme kolektívneho duchu, 
keďže sú tu všetci zamestnanci. Mali by sa vyjadriť, prečo ten nesúhlas, prečo sa triviálna voľba 
zmenila na takýto odpor. To ma zaujíma ako predsedu Komisie sociálnych služieb a školstva, pretože, 
ako som predsedom komisie, žiadne sťažnosti od rodičov neprišli.  

Júlia Hodoňová, riaditeľka Materskej školy Tisovec - Žiadne.  

Ing. Karol Kubíni, poslanec MZ - Žiadne pripomienky, ústne návrhy, ani oficiálne.  

Róbert Boháčik, poslanec MZ - Ja som tiež bol štyri roky v Rade školy, nemali sme žiadnu sťažnosť ani 
podnety neboli a neriešili sa. 

Ing. Karol Kubíni, poslanec MZ - Čo nám táto voľba prinesie?  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Ja sa pridám k tomu, čo naznačil Ing. Lopušný, lebo všade píšete, že  
mesto, ako zamestnávateľ. A mesto, ako zamestnávateľ, sme tu jedenásti, vy ste len štatutárny 
orgán. A nikto z nás nebol informovaní, že sa vyskytol nejaký problém.      

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Štyridsať dní sa vedelo, že bude výberové konanie.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Ja som vám už minule povedal, že stránku materskej školy 
nesledujem. Nemám na to dôvod, moje deti sú už na strednej škole, tak bohužiaľ stránku materskej 
školy nesledujem.  

Bc. Jitka Mertinyaková, pedagogická zamestnankyňa Materskej školy Tisovec - A v konečnom 
dôsledku, keď už bola tá voľba, my doteraz cítime krivdu, že nás zamestnancov nikto nezastupoval. 
Darmo ste povedal, že to bol p. Rukavica. On nám jasne povedal, že nevie, ako bude voliť. A už vieme, 
že nevolil tak, ako sme si všetky predstavovali, prečo a koho. Prečo nebol zástupca zamestnancov 
vybratý z nás? Tomu naozaj nerozumiem.   

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Tam už analógia zákona č. 596/2003 nevyhovovala, lebo v tomto 
zákone je jasne napísané, že zástupcu zamestnancov si volia pedagogickí a nepedagogickí 
zamestnanci. Treba to povedať nahlas, treba tú komisiu ovládať.  

Bc. Jitka Mertinyaková, pedagogická zamestnankyňa Materskej školy Tisovec - Chceme vedieť, čo sa s 
tým bude robiť, ako sa bude postupovať ďalej. Bolo nám povedané, že zástupkyňa sa nevyhlási, ale 
kompetencie sa dotyčnej osobe zveria. Tak s tým vôbec nesúhlasíme.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - To kto povedal? 



 
 

9 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - To je v zápise komisie.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - V zmysle zákona, právoplatne bolo vyhlásené výberové 
konanie, ale samozrejme môžeme to ešte prebrať, ale, ako to prebehlo, si ako zriaďovateľ a zástupca 
mesta stojím. A čo sa týka nominácie p. Rukavicu, on nebol nominant zamestnancov materskej školy, 
ale bol nominant, ktorého určil zástupca zamestnancov, teda odborov.   

Bc. Jitka Mertinyaková, pedagogická zamestnankyňa Materskej školy Tisovec - Potom koho 
zastupoval? Len si nás vypočul a doslova nás ignoroval.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - To ja neviem, p. Rukavica je tu, bol členom komisie. Nech sa 
vyjadrí.  

Ing. Karol Kubíni, poslanec MZ - Nech sa vyjadrí, prečo tak volil.  

Peter Rukavica, občan - Bol som u vás v materskej škole, vypočul som si vás, povedali ste mi, koho 
chcete. Bol som na tom výberovom konaní, vypočul som si jednu aj druhú uchádzačku. Bohužiaľ, tá 
uchádzačka, ktorú ste mi doporučili, neviem, či zostresovala pri výberovom konaní, ale z desiatich 
otázok, na sedem odpovedala veľmi neisto. A tá druhá uchádzačka na všetky otázky odpovedala. 
Preto som vám hovoril, keď som bol u vás v materskej škole, že neviem, koho budem voliť, že sa 
rozhodnem pri výberovom konaní. A zasa budem najhorší, že som sa rozhodol tak, ako som sa 
rozhodol.    

Ing. Karol Kubíni, poslanec MZ - Rozhodol ste neodborne.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Preto mal tam byť zástupca zamestnancov, ktorý má pedagogické 
vzdelanie.  

Júlia Hodoňová, riaditeľka Materskej školy Tisovec - Samozrejme, čo povedal p. Rukavica bola pravda 
v tom, že tá prezentácia mohla byť lepšia. Vy ste si vypočul tie kandidátky pol hodinu, my ich 
poznáme osemnásť rokov. Oni našli na nové miesto. Nejdú na nové miesto do firmy, ktorá ich 
nepozná. A ja som povedala, že legislatívu sa naučí aj tá uchádzačka, ktorá nepresvedčila na 
výberovom konaní, lebo to nie je podmienkou, aby to učiteľky ovládali. Ide o to, čo v sebe nosí tá 
učiteľka, lebo robíme s deťmi, a to sa v tej osobe nezmení.  

Peter Rukavica, občan - Vážim si vás všetky, čo robíte pre deti, každú jednu z vás. Dobre viete, že keď 
sa dá, pomôžem vám, aj vy mne. Boli tam aj ďalší členovia výberovej komisie, a tí prečo nie sú na 
chybe, tak ako hlasovali?  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Vy ste bol zástupcom zamestnancov.   

Bc. Jitka Mertinyaková, pedagogická zamestnankyňa Materskej školy Tisovec - Mal ste nás 
zastupovať, nie niekoho iného. Podľa mňa to má jasnú logiku.  

Mgr. Janka Jurčiaková, občianka - Ja sa chcem opýtať, čo je zlé na tej kandidátke? 

Júlia Hodoňová, riaditeľka Materskej školy Tisovec - Má za sebou sťažnosti od rodičov vážnejšieho 
charakteru. A tu na verejnej pôde, by som to nemala rozoberať.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Za zamestnávateľa poviem len toľko, že v osobnom spise 
zamestnankyne nie je ani jeden zápis. Tak by som chcel vedieť, aký. 

Júlia Hodoňová, riaditeľka Materskej školy Tisovec - Má dva. 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - My nemáme ani jeden. Takže my nevieme, aké problémy tam 
boli, ktoré ste v pracovno-právnom vzťahu, stret rodič - učiteľ alebo vy, ako riaditeľka ste riešili. 
Dobre viete, že v spise nemáme ani jeden zápis, že by bolo voči menovanej začaté a ukončené 
disciplinárne konanie.  

Júlia Hodoňová, riaditeľka Materskej školy Tisovec - To je spis zriaďovateľa. Ja mám tiež založené 
spisy zamestnancov. A ja nemôžem viesť alebo dirigovať zamestnávateľa.  
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Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Ešte by som povedal v krátkosti ku vzťahu 
určeného zástupcu zamestnancov. Výberové konanie je predsa platforma a možnosť preto, aby 
uchádzač o konkrétnu pozíciu alebo funkciu mal možnosť preukázať, či a do akej miery spĺňa 
predpoklady. Na druhej strane je to tiež platforma na to, aby zamestnávateľ mal možnosť posúdiť, či 
a do akej miery predpoklady, danosti spĺňa. Pokiaľ by to bolo tak, že člen výberovej komisie ide na 
výberové konanie s tým, že je dopredu rozhodnutý alebo inštruovaný, nazvite to ako chcete, ako 
bude hlasovať, hneď má vo vzťahu k sebe využiť možnosť námietky k danej otázke. Takýto systém by 
úplne potláčať účel toho výberového konania. Čo sa týka toho zástupcu zamestnancov, v tomto 
prípade iná možnosť nie je. Na druhej strane, vy ako zamestnanci konkrétneho pracoviska, máte 
možnosť iniciovať kreovanie zamestnaneckej rady alebo mať vlastného zamestnaneckého dôverníka. 
To, prečo ste to neurobili, to neviem. To tiež nie je problém, ktorý sa dá zrealizovať 
zamestnávateľom.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Ja sa ich zastanem, v tom paškvile, čo ste mi poslali ako odpoveď, je 
napísané: „Zamestnávateľ aplikoval  výberové konanie aj z toho dôvodu, že práve výberové konanie 
je legitímnym nástrojom, ktorým sa overujú schopnosti a odborné znalosti uchádzača, ktoré sú 
potrebné alebo vhodné vzhľadom na povahu povinností, atď.“ Akým spôsobom mal p. Rukavica 
posúdiť odborné znalosti a schopnosti pedagogického zamestnanca? Keď ste už chceli robiť, čo ste 
robili, tak ste mali urobiť analógiu na zákon č. 596/2003 a nechať zamestnancov, nech si zvolia svojho 
zástupcu. Tak, ako sa to robí pri riaditeľovi školy, kde je viazaný už len tou samotnou voľbou, lebo 
dostane dôveru tých zamestnancov. Tak ste to mali urobiť, keď už ste chceli zástupcu zamestnancov. 
A zástupca zamestnancov bol tam len kvôli tomu, aby bola v komisii zabezpečená väčšina, to je 
všetko.  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Pokiaľ by sa išlo podľa zákona č. 596/2003, 
v tomto konkrétnom prípade, by si tiež nemohli dve skupiny, a to pedagogickí a nepedagogickí 
zástupcovia, pre tento prípad voliť zástupcov, lebo ich majú navolených do Rady školy. A Rada školy 
by ich volila. Plus, keby sa malo ísť podľa analógii, tiež by musel byť prítomný aj zástupca bývalého 
školského úradu a zástupca školskej inšpekcie.     

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Vy ste splietali analógiu tak, ako vám vyhovovala. Raz ste použili 
analógiu k zákonu č. 552/2003 a raz ste použili vnútorný pracovný poriadok. Vy ste si robili to, čo vám 
vyhovovalo.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Mne chýba, keď sme sa tu bavili o komisii, menovanie alebo 
uznesenie mestského zastupiteľstva, že my poslanci sme ho zvolili do tej komisie. Podľa mňa je to 
zásadný dokument, ktorý chýba, lebo vlastne my máme dávať súhlas pre primátora mesta, keď je 
členom nejakej komisie. To je môj osobný názor.  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Pri kreovaní výberovej komisie je 
dvojstupňový postup. Najprv zamestnávateľ rozhodne o zriadení, a potom vymenuje členov. On seba 
nikdy nevymenoval.   

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Ale bol členom komisie.  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva -  V tom rozhodnutí o zriadení výberovej 
komisie zriadil päťčlennú výberovú komisiu. 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Do ktorej sa sám menoval.   

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Nemenoval.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Kto ho tam menoval?  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Zriadil komisiu. Nevymenoval. 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Tak na základe čoho tam bol?  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Rozhodnutie o zriadení.  



 
 

11 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Takže sa nemenoval. Keby komisiu zriadilo zastupiteľstvo, ako 
zamestnávateľ, lebo mesto je zamestnávateľ.  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - V tomto prípade aj v zákone č. 552/2003 
vystupuje za zamestnávateľa starosta obce alebo primátor mesta.   

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Môžeme sa tu hádať nad čím chceme, aj vysvetľovať si analógie, 
ako nezmysly vo verejnom práve, ale nad všetkým stojí morálka. A teraz sa obaja opýtajte sami seba, 
či to, čo sa dialo, bolo morálne.  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Opýtam sa, čo bolo z mojej strany nemorálne? 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Nehovorím o vás. 

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Hovoríte, že my dvaja.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Vy to tu silou mocou celé obhajujete, čo by čo bolo, nasilu to 
budete obhajovať, že sa udialo všetko tak, ako malo byť. Už minule som vám povedal, že lojalita 
k zamestnávateľovi je správna a dobrá, ale má svoje hranice.  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Vy ste povedal, že vy dvaja sa pýtate vo 
vzťahu k morálke, tak mi povedzte, čo som ja urobil nemorálne vo vzťahu k tomu celému procesu? 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Predpokladám, že ste ten celý proces vymyslel, aby to takto mohlo 
fungovať. A používal ste analógiu tak, ako bolo treba, keď sme už pri analógii vo verejnom práve, kde 
v zásade je neprípustná, ak ju zákon nepripúšťa. A ja nepoznám žiaden predpis verejného práva, kde 
ho zákon pripúšťa.  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Zákonník práce.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Zákonník práce je na pokraji súkromného a verejného práva. A to 
som povedal, že by som s vami bol ochotný súhlasiť a polemizovať.   

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Má ešte niečo k tomuto bodu, aby sme to uzavreli. A dáme 
z toho výstup, ako budeme ďalej riešiť a postupovať, zaujmeme k tomu stanovisko.   

Bc. Janka Jurčiaková, občianka - Ja viem, že ste nejaký uzavretý kruh. A som tu preto, lebo viem, čo sa 
deje. Je mi ľúto p. Gendovej kvôli tomu, lebo by som toto nechcela zažiť.  Chcem povedať, že každý 
má právo ísť ďalej a chcieť od života trochu viacej a dajme tomu, aj niečo zmeniť. Nikde nie je 
napísané, že človek od začiatku je ten, kto niečo mení a kde si bola doteraz. Proste to príde. Jedného 
dňa si človek povie, že chcem to trochu ináč. Myslím si, že má na to právo, že chcela ísť na nejaký 
post. Najprv chcela ísť na post riaditeľky, čo sa jej nepodarilo. Na tom nie je nič, našej pani riaditeľke 
základnej školy sa to tiež nepodarilo na prvýkrát. A poviem, že to tiež nebolo úplne spravodlivé v tej 
dobe, lebo lobing je tak dlho, ako táto spoločnosť. A na šťastie sa o to pokúsila druhýkrát a sme 
spokojní. Naša škola prosperuje. Napriek tomu, že v tej dobe naša pani riaditeľka nebola zvolená, 
neboli sme nadšení, teda aj ja. Na druhej strane som to s rešpektom a úctou zobrala a vždy som sa  
k svojim nadriadeným správala slušne. Brala som to tak, že je to tak. Vychovali ma, že sa mám správať 
slušne, aj som sa a rešpektovala som voľbu, ktorá bola. Povedala som si, že každý je tu do času, 
a potom príde niečo dobré, atď... Neviem, či je to také zlé s p. Gendovou, lebo nie je problém dostať 
sa do nejakého problému. Záleží, ktorý sa rieši. Ja som mala v materskej škole dieťa, nechcem ísť do 
nejakej minulosti, ale tiež boli nejaké problémy, aj také, ktoré sa nemali diať. A ja som dokonca bola 
v Rade školy a upozornila som na ne. A neriešili sa. Nežiadala som nejaký zápis, nechcela som z toho 
nič robiť, ale s tou osobou sa to neriešilo. Takže nie vždy je všetko úplne spravodlivé. A poviem len 
toľko, že každý má právo skúsiť niečo a mali by sme to rešpektovať, pretože nebudeme tam 
donekonečna. Možno nastane niečo, prečo sa to zmení. A príde sa na to, že to bola chyba. A chybu by 
si mal pripustiť každý.  
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JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Najviac sa mi páčilo, že ste rozhodnutie rešpektovala. Náš pracovný 
poriadok v materskej škole hovorí: vymenuje na návrh riaditeľa. Dosť. Pani riaditeľka dala návrh 
a primátor to mal rešpektovať, presne tak, ako ste to povedala.  

Bc. Janka Jurčiaková, občianka - Ja ešte k tomu doplním, my sme tiež mali zástupcu, pani učiteľku, 
ktorá zastupovala v Rade školy. Mali sme metodické a povedali sme jej, koho by sme chceli, napriek 
tomu volila úplne inak. A rešpektovala som to.  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Ja ešte doplním, to, čo povedal pán poslanec, 
je v pracovnom poriadku, ale hneď po ustanovení je, že zamestnávateľ má právo návrh riaditeľky 
odmietnuť. A ešte tu k prítomným dámam, vy tu útočíte na kompetenciu alebo odbornú spôsobilosť 
posudzovať kandidáta zo strany p. Rukavicu. To, čo s ním robíte, je obyčajný linč. Keby sa 
postupovalo aj hypoteticky, v prípade voľby riaditeľky školy, je členom výberovej komisie aj zástupca 
nepedagogických zamestnancov? Samozrejme, že je. Spochybňuje tu niekto kompetenciu 
nepedagogického zamestnanca, čiže THP - upratovačky, kuchára alebo školníka? Či on má 
spôsobilosti na posudzovanie? Nikto tu nespochybňuje.    

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Aspoň je z toho zariadenia a pozná tie vzťahy. Ja chápem, že nás tu 
chcete všetkých presvedčiť, ale nie je o čom.   

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Takže tak, tiež ho nikto nespochybňuje a toho 
člena komisie určil zástupca zamestnancov. Nikto ho neovplyvňoval, dostali písomnú požiadavku, 
písomne aj odpovedali. A pokiaľ niekto ďalší chcel byť členom výberovej komisie, rozhodnutie koľko 
bude mať členov, prišlo až 13.11., kedy bol deadlaine na otváranie obálok a posudzovanie splnenia 
tých predpokladov, ktoré boli stanovené. Bol dostatočný priestor, aby prišiel a navrhol, že by bolo 
vhodné, aby bol členom komisie ten a ten. Preto tam máme možnosť, že minimálne tri a nie je 
stanovený počet.    

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Má ešte niekto niečo alebo budeme postupovať tak, že 
budeme písomne informovaní,  ako sa bude ďalej pokračovať?    

Ing. Erik Lopušný, poslanec MZ - Keď sa ma na Rade školy opýtali zamestnankyne, koho by som 
podporil ako kandidáta, tak som povedal, že ja nie som za nikoho, ale určite podporím kandidáta, 
ktorého oni uprednostňujú, pretože nepôjdem proti tým ľuďom. Nebudem chcieť znefunkčňovať 
materskú školu. Keď oni sú tie, ktoré budú s ňou spolupracovať a budú kvázi poslúchať, lebo je to ich 
nadriadený. Čiže, prečo by som mal ísť proti nim. Povedal som im, že až sa zjednotia v tom, že v tej 
voľbe majú jasného kandidáta, tak ja ho podporím, nepôjdem proti nim.  

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - To je demokratické.  

Ing. Karol Kubíni, poslanec MZ - Hlas ľudu nebol vypočutý, teda zamestnancov.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Ja by som chcel ešte opýtať, prečo by mala dostať prevádzkovo-
hospodárske veci do kompetencie?  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - To som nikdy nepovedal, ale je to jedna z možností. 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Je to v zápise komisie.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Tých možností je viacej. 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Prečo by mala dostať práve tieto kompetencie? 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Keď nechce pedagogické, metodické, a pani riaditeľka by 
s tým kvázi nesúhlasila, tak je to jedna z možností. Nie je to záväzné, ešte nie je vymenovaná, ale je to 
jedna z možností, že by mohla túto sféru riadiť v materskej škole. To je všetko, to nie je striktne dané, 
ani dohodnuté, že to tak bude. To je len alternatíva, ktorá by prichádzala do úvahy.  

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Bol s tým problém, keď to riadila riaditeľka materskej školy, tie 
prevádzkovo-technické veci?  
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Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Nie je s tým problém.  

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Tak prečo? 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Keď tam má byť zástupkyňa, tak bude niečo riadiť alebo mala 
by mať niečo na starosti. Ešte má niečo k tomuto bodu? Keď nie, prejdeme k ďalším veciam do 
interpelácií.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Na spojnici cyklistického chodníka, hneď na začiatku pri základnej 
škole, sú vypadané kocky a ide to ďalej. Bolo by to čo najskôr porobiť.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dnes sme to riešili. Porobiť teraz nie, dáme ich vybrať, lebo to 
teraz nie je reálne. Riešili sme to aj s p. Hruškovou, že tie, čo sú tam, sa pozbierajú akonáhle bude 
odmäk. Bude to tam potrebné urobiť nanovo. 

Róbert Boháčik, poslanec MZ - A zo začiatku chýbajú mreže. 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Jedna mreža je aj vyhnutá smerom, ako sa ide od knihy, stalo 
sa to pri vyhŕňaní snehu. Aj to bude potrebné riešiť. A keďže je zimné obdobie a bude ešte snehu, tak 
ju buď odmontujeme alebo dáme novú, lebo je dosť poškodená.   

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Stačilo by ju prehodiť s tou krajnou mrežou, aby sa ľudia 
nepotkýnali.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Len je tam sneh, musí to odmrznúť, lebo sa to nedá 
odmontovať a prehodiť. Na tom úseku, ako je odpluhované, tam sa to dá, ale ďalej nie. Tak toto je 
v štádiu riešenia, aj keď to v zimnom období neporiešime, ale minimálne ich pozbierame a urobíme 
zásyp.  

Bc. Milan Cibuliak, poslanec MZ - Ja mám niekoľko pripomienok od občanov, či bude vytvorený 
bežkársky okruh na štadióne? Neviem, v minulosti bola myšlienka alebo bol vytvorený? 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Myslím, že vlani bol.  

Bc. Milan Cibuliak, poslanec MZ - Samozrejme, keď budú priaznivé snehové podmienky.  

Peter Rukavica, občan - Bežkársky okruh si vytvárame vlastnou stopou. Bol tam už p. Ján Nagaj 
bežkovať a bolo to sprístupnené, ale prišlo také oteplenie, že stopa ostala zelená. Musíme zasa 
počkať, kým nám znovu dostatočne nenasneží.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Vedľa by sa mohla urobiť. 

Peter Rukavica, občan - To je malá vrstva snehu.  

Bc. Milan Cibuliak, poslanec MZ - Na minulom zastupiteľstve sme hovorili o nejakej správe za Mestský 
športový klub.  

Peter Rukavica, občan - Povedali ste, že stačí po novom roku.  

Bc. Milan Cibuliak, poslanec MZ - Tiež by zaujímalo, ako mesto stojí s výberom daní a poplatkov  za 
rok 2022, hlavne čo sa týka neplatičov.   

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - To presne vám nepoviem, ale vieme to zosumarizovať 
a poslať do mailu.  

Bc. Milan Cibuliak, poslanec MZ - Či sa to niekam pohlo.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Toto sa robí na konci roka.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Značná časť neplatičov na výzvy, ktoré sme minulý mesiac 
opakovane posielali, chodí platiť, ale aký je presne ten podiel a ako sa to zvýšilo, to vám neviem 
odpovedať. Zosumarizovať to vieme, len po ukončení roka.  

Bc. Milan Cibuliak, poslanec MZ - Mesto pristúpilo aj k nejakým exekučným konaniam?  
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Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Doteraz  to mesto nerobilo, ale v budúcnosti sa tomu 
budeme musieť venovať a vymáhať nedoplatky aj formou exekúcie.  

Bc. Milan Cibuliak, poslanec MZ - Alebo to riešiť inou formou, započul som, že by bolo možné napr. 
zadržať vodičské oprávnenie. 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - To neviem, či sa to vzťahuje na miestne dane. Môžeme to 
prezistiť. 

Bc. Milan Cibuliak, poslanec MZ - Možno tam musí byť, do akej výšky.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Na to neviem teraz konkrétne odpovedať, ale viem to zistiť. 
Iniciatívou samosprávy je, aby sa ten dlh znižoval, a aby tí neplatiči neboli. A ako som povedal, že na 
tie výzvy, ktoré sme opakovane zaslali, značná časť ľudí chodí platiť. A tí, čo majú nezrovnalosti, boli 
presmerovaní na p. Cabanovú, aby si to vykomunikovali, lebo sú aj takí, ktorí si myslia, že to majú zle 
vypočítané alebo zosúladené s reálnym stavom. Predbežnou kontrolou sme zistili, že aktuálne to, čo 
je v daňovom priznaní aj v rozhodnutí, kopíruje to, čo prišlo dotknutému občanovi. Tak je to 
v poriadku, ale až on si neurobil zmenu v daňovom priznaní, tak my nevieme aktuálny stav.  

Ing. Štefan Bálint, riaditeľ spol. SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. - Chcem sa opýtať, či sa už oslovila 
Slovenská správa ciest alebo Banskobystrická regionálna správa ciest ohľadom tej šachty na 
križovatke? 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Áno, už je objednané aj vozidlo. Minulý týždeň mi volali, že to 
už zaevidovali. Sľúbili nám, že to prídu urobiť už minulý týždeň. Riešili sme to štvrtok a piatok, ak 
všetko pôjde ako má, tak tento týždeň by to malo byť odstránené. Nezáleží to od nás, ale my sme 
žiadosť poslali a spätné stanovisko bolo, že vedia o tom a bude to riešiť Slovenská správa ciest. 
Ideálne by to bolo, keby to odstránili do Vianoc, lebo ak bude mrznúť, tak s tou vodou bude problém.  

Ing. Štefan Bálint, riaditeľ spol. SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. - Chodím tadiaľ denne a zanesené je to 
od Srdiečka po Centrál.  
 
 

K bodu 7) Zmena uznesení č. 111/2023, č. 168/2023, č. 192/2023 za Základnú školu  
                  Dr. V. Clementisa Tisovec, zmena uznesení č. 130/2023, č. 149/2023,                          
                  č. 193/2023 za Základnú umeleckú školu Tisovec, zmena uznesení  
                  č. 129/2023, č. 166/2023, č. 167/2023 za Mesto Tisovec    

Ing. Veronika Majerová, vedúca Odd. finančného a správy majetku - Dôvodom úpravy už schválených 
uznesení boli administratívne chyby, ktoré vznikli z mojej strany, z mojej nepozornosti a sú uvedené 
pri príjmoch rozpočtu Základnej školy Dr. V. Clementisa Tisovec a Základnej umeleckej školy Tisovec. 
V pôvodných návrhoch boli uvedené celkové príjmy rozpočtových organizácií, vrátane transferov zo 
štátneho rozpočtu, ktoré účtuje mesto a rozpočtovým organizáciám sa tieto transfery, len 
preposielajú na účet. Čiže príjem účtuje mesto a výdaj príslušná rozpočtová organizácia, ktorej sa ten 
príjem týka. Po správnosti mali byť uvedené len ich vlastné príjmy. Dostali ste aj upravené rozpočtové 
opatrenia a k tomu upravené návrhy uznesení, aj tie pôvodné, aby ste videli, ako to bolo pôvodne a aj 
po úprave.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Ja by som len doplnila, keby to ostalo v pôvodnom znení, tak  
by to boli dupľované príjmy.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ak už nemáte žiadne pripomienky a návrhy k bodom 7/1, 7/2, 
7/3, 7/4, 7/5, 7/6, 7/7, 7/8 a 7/9 prosím predsedu návrhovej komisie, aby postupne prečítal návrhy 
na uznesenia.  

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečíta návrh uznesenia k bodu 7/1  
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Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
s c h v a ľ u j e  
Zmenu znenia uznesenia Mestského zastupiteľstva v Tisovci č. 111/2023 zo dňa 31.05.2023 za 
Základnú školu Dr. V. Clementisa Tisovec, účinného 01.06.2023 v časti: 

Položka rozpočtu 
Schválený 

rozpočet 
 

Rozpočtové 
opatrenie 

č. 1 

Upravený 
rozpočet 

po 1. zmene 
“Príjmy rozpočtu  1 072 023,00 € 30 563,00 € 1 102 586,00 €” 

sa nahrádza znením: 

Položka rozpočtu 
Schválený 

rozpočet 
 

Rozpočtové 
opatrenie 

č. 1 

Upravený 
rozpočet 

po 1. zmene 
„Príjmy rozpočtu 65 566,00 € 12 542,00 € 78 108,00 €” 

s účinnosťou od 01.06.2023 
 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie 
prijalo v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 

UZNESENIE MZ č. 202/2023 

*** 

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečíta návrh uznesenia k bodu 7/2  

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
s c h v a ľ u j e  
Zmenu znenia uznesenia Mestského zastupiteľstva v Tisovci č. 168/2023 zo dňa 27.09.2023 za 
Základnú školu Dr. V. Clementisa Tisovec, účinného 28.09.2023 v časti: 

Položka rozpočtu 
Upravený 
rozpočet 

po 1. zmene 

Rozpočtové 
opatrenie 

č. 2 

Upravený 
rozpočet 

po 2. zmene 
„Príjmy rozpočtu  1 102 586,00 € 138 327,00 € 1 240 913,00 €” 

sa nahrádza znením: 

Položka rozpočtu 
Upravený  
rozpočet 

po 1. zmene 

Rozpočtové 
opatrenie 

č. 2 

Upravený 
rozpočet 

po 2. zmene 
„Príjmy rozpočtu  78 108,00 € -15 143,00 € 62 965,00 €” 

s účinnosťou od 28.09.2023 
 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie 
prijalo v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 

UZNESENIE MZ č. 203/2023 
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*** 

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečíta návrh uznesenia k bodu 7/3  

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
s c h v a ľ u j e  
Zmenu znenia uznesenia Mestského zastupiteľstva v Tisovci č. 192/2023 zo dňa 29.11.2023 za 
Základnú školu Dr. V. Clementisa Tisovec, účinného 01.12.2023 v časti: 

Položka rozpočtu 
Upravený 
rozpočet 

po 2. zmene 

Rozpočtové 
opatrenie 

č. 3 

Upravený 
rozpočet 

po 3. zmene 
„Príjmy rozpočtu  1 240 913,00 € 4 328,00 € 1 245 241,00 €” 

sa nahrádza znením: 

Položka rozpočtu 
Upravený  
rozpočet 

po 2. zmene 

Rozpočtové 
opatrenie 

č. 3 

Upravený 
rozpočet 

po 3. zmene 
„Príjmy rozpočtu  62 965,00 € 4 328,00 € 67 293,00 €” 

s účinnosťou od 01.12.2023 
 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie 
prijalo v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 

UZNESENIE MZ č. 204/2023 

*** 

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečíta návrh uznesenia k bodu 7/4  

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
s c h v a ľ u j e  
Zmenu znenia uznesenia Mestského zastupiteľstva v Tisovci č. 130/2023 zo dňa 27.06.2023 za 
Základnú umeleckú školu Tisovec, účinného 29.06.2023 v časti: 

Položka rozpočtu 
Schválený 

rozpočet 
 

Rozpočtové 
opatrenie 

č. 1 

Upravený 
rozpočet 

po 1. zmene 
„Príjmy rozpočtu  211 416,14 € 500,00 € 211 916,14 €” 

sa nahrádza znením: 

Položka rozpočtu 
Schválený 

rozpočet 
 

Rozpočtové 
opatrenie 

č. 1 

Upravený 
rozpočet 

po 1. zmene 
„Príjmy rozpočtu  14 706,14 € 500,00 € 15 206,14 €” 

s účinnosťou od 29.06.2023 
 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie 
prijalo v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 
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ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 

UZNESENIE MZ č. 205/2023 

*** 

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečíta návrh uznesenia k bodu 7/5  

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
s c h v a ľ u j e  
Zmenu znenia uznesenia Mestského zastupiteľstva v Tisovci č. 149/2023 zo dňa 30.08.2023 za 
Základnú umeleckú školu Tisovec, účinného 01.09.2023 v časti: 

Položka rozpočtu 
Upravený 
rozpočet 

po 1. zmene 

Rozpočtové 
opatrenie 

č. 2 

Upravený 
rozpočet 

po 2. zmene 
„Príjmy rozpočtu  211 916,14 € 1 162,80 € 213 078,94 €” 

sa nahrádza znením: 

Položka rozpočtu 
Upravený 
rozpočet 

po 1. zmene 

Rozpočtové 
opatrenie 

č. 2 

Upravený 
rozpočet 

po 2. zmene 
„Príjmy rozpočtu  15 206,14 € 1 162,80 € 16 368,94 €” 

s účinnosťou od 01.09.2023 
 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie 
prijalo v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 

UZNESENIE MZ č. 206/2023 
*** 

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečíta návrh uznesenia k bodu 7/6 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
s c h v a ľ u j e  
Zmenu znenia uznesenia Mestského zastupiteľstva v Tisovci č. 192/2023 zo dňa 29.11.2023 za 
Základnú umeleckú školu Tisovec, účinného 01.12.2023 v časti: 

Položka rozpočtu 
Upravený 
rozpočet 

po 2. zmene 

Rozpočtové 
opatrenie 

č. 3 

Upravený 
rozpočet 

po 3. zmene 

„Príjmy rozpočtu  213 078,94 €  -27,48 € 213 051,46 €” 

sa nahrádza znením: 

Položka rozpočtu 
Upravený  
rozpočet 

po 2. zmene 

Rozpočtové 
opatrenie 

č. 3 

Upravený 
rozpočet 

po 3. zmene 
„Príjmy rozpočtu  16 368,94 € -27,48 € 16 341,46 €” 

s účinnosťou od 01.12.2023 
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Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie 
prijalo v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 

UZNESENIE MZ č. 207/2023 

*** 

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečíta návrh uznesenia k bodu 7/7 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
s c h v a ľ u j e  
Zmenu znenia uznesenia Mestského zastupiteľstva v Tisovci č. 129/2023 zo dňa 27.06.2023 za Mesto 
Tisovec, účinného 29.06.2023 v časti:  

Položka rozpočtu 
Schválený 

rozpočet 
 

Rozpočtové 
opatrenie 

č. 1 

Upravený 
rozpočet 

po 1. zmene 
„Príjmy rozpočtu  5 104 937,00 € -18 670,41 € 5 086 266,59 € 
Výdavky rozpočtu  5 104 802,00 €  -43 641,00 € 5 061 161,00 €” 

sa nahrádza znením: 

Položka rozpočtu 
Schválený 

rozpočet 
 

Rozpočtové 
opatrenie 

č. 1 

Upravený 
rozpočet 

po 1. zmene 

„Príjmy rozpočtu  5 104 937,00 € 1 819,59 € 5 106 756,59 € 
Výdavky rozpočtu  5 104 802,00 € -44 061,00 € 5 060 741,00 €” 

s účinnosťou od 29.06.2023  

 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie 
prijalo v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 

UZNESENIE MZ č. 208/2023 

*** 

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečíta návrh uznesenia k bodu 7/8 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
s c h v a ľ u j e  
Zmenu znenia uznesenia Mestského zastupiteľstva v Tisovci č. 166/2023 zo dňa 30.08.2023 za Mesto 
Tisovec, účinného 01.09.2023 v časti: 

Položka rozpočtu 
Upravený 
rozpočet 

po 1. zmene 

Rozpočtové 
opatrenie 

č. 2 

Upravený 
rozpočet 

po 2. zmene 

„Príjmy rozpočtu  5 086 266,59 € 1 500,00 € 5 087 766,59 €” 

sa nahrádza znením: 

Položka rozpočtu 
Upravený 
rozpočet 

Rozpočtové 
opatrenie 

Upravený 
rozpočet 
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po 1. zmene č. 2 po 2. zmene 

„Príjmy rozpočtu  5 106 756,59 € 1 500,00 € 5 108 256,59 €” 

s účinnosťou od 01.09.2023 
 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie 
prijalo v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 

UZNESENIE MZ č. 209/2023 

*** 

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečíta návrh uznesenia k bodu 7/9 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
s c h v a ľ u j e  
Zmenu znenia uznesenia Mestského zastupiteľstva v Tisovci č. 167/2023 zo dňa 27.09.2023 za Mesto 
Tisovec, účinného 28.09.2023 v časti: 

Položka rozpočtu 
Upravený 
rozpočet 

po 2. zmene 

Rozpočtové 
opatrenie 

č. 3 

Upravený 
rozpočet 

po 3. zmene 
„Príjmy rozpočtu  5 087 766,59 8 983,38 5 096 749,97 

Výdavky rozpočtu  5 072 593,58 0,00 5 072 593,58” 

sa nahrádza znením: 

Položka rozpočtu 
Upravený  
rozpočet 

po 2. zmene 

Rozpočtové 
opatrenie 

č. 3 

Upravený 
rozpočet 

po 3. zmene 

„Príjmy rozpočtu  5 108 256,59 128 658,38 5 236 914,97 
Výdavky rozpočtu  5 072 593,58  6 000,00 5 078 593,58” 

s účinnosťou od 28.09.2023 
 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie 
prijalo v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 

UZNESENIE MZ č. 210/2023 
 
 

K bodu 8) Rozpočtové opatrenie č. 5/2023 za Mesto Tisovec 

Ing. Veronika Majerová, vedúca Odd. finančného a správy majetku - Návrh rozpočtového opatrenia                
č. 5 za mesto Tisovec ste dostali v písomnej podobe.  V rozpočtovom opatrení dochádza v príjmovej 
časti k povolenému prekročeniu a viazaniu príjmov. Taktiež dochádza k navýšeniu finančných 
prostriedkov zo štátneho rozpočtu za kybernetickú bezpečnosť, do úpravy je zapracovaná aj 
rekonštrukcia Základnej školy Dr. V. Clementisa Tisovec, ostatné položky v príjmovej časti sú 
upravené (navýšené) podľa plnenia v rozpočte. V rámci výdavkovej časti dochádza k presunu medzi 
položkami, ale aj k povolenému prekročeniu a viazaniu výdavkov, ktoré súvisia s bežnými a 
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kapitálovými výdavkami, čo sa týka rekonštrukcie Základnej školy Dr. V. Clementisa Tisovec, ako aj 
kybernetiky. 

V roku 2023 je potrebné financovanie kybernetickej bezpečnosti vo výške 36 156 Eur. Táto 
suma bude zo štátneho rozpočtu refundovaná v roku 2024. V ekonomickej klasifikácii – zimná údržba 
a verejné osvetlenie (vianočná výzdoba) boli navýšené. V rámci tvorby peňažného fondu je potrebné 
odrátať dotáciu na inkluzívne detské ihrisko, ktorá bude predmetom rozpočtu na rok 2024, teda aj 
príjmom aj výdavkom. A takisto aj za verejné osvetlenie, to sa bude presúvať do roku 2024.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - To je projekt verejného osvetlenia. 

Ing. Veronika Majerová, vedúca finančného a správy majetku - Áno, to je dotácia na verejné 
osvetlenie.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Ja by som sa chcela opýtať, na komisii sme ešte hovorili za ten 
úver, ktorý sa má brať, či vieme niečo bližšie? Lebo to potrebujeme zapracovať do rozpočtu, keď sa 
má uhradiť za to CIZS (Centrum integrovanej zdravotnej starostlivosti). A nie je to v tomto 
rozpočtovom opatrení, aj keď sme čakali, či sa to stihne do tohto zastupiteľstva alebo nie. Tým 
pádom bude ešte jedno zastupiteľstvo?  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Máme ponuku od Slovenskej sporiteľne a. s., je tam mesačný 
alebo ročný EURIBOR. Nie je to ešte sprocesované v takej miere, aby sme to mohli schváliť. Podklady 
sme poslali do Slovenskej sporiteľne, a. s. a predpokladám, že do piatka budeme mať relevatné 
podklady, aby sme to mohli schváliť.   

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - To znamená, že ešte bude zastupiteľstvo medzi sviatkami? To 
len kvôli tomu, aby sme to vedeli zapracovať do uznesenia.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Áno, určite bude.  

 
*** prestávka *** 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta  - Ak už nemáte žiadne pripomienky a návrhy k tomuto bodu, 
prosím predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh na uznesenie.  

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečíta návrh uznesenia  

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
s c h v a ľ u j e  
V zmysle ustanovenia §11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších právnych predpisov a v súlade s ustanovením §14 ods. 2 zákona č. 583/2004 Z. z. 
o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších právnych predpisov a o zmene a 
doplnení niektorých zákonov, zmenu rozpočtu mesta Tisovec, rozpočtovým opatrením č. 5/2023, 
ktorým dochádza k nasledovnej zmene schváleného rozpočtu:  

Položka rozpočtu 
Upravený 
rozpočet 

po 4. zmene 

Rozpočtové 
opatrenie 

č. 5 

Upravený 
rozpočet 

po 5. zmene 

Príjmy rozpočtu  5 397 657,19 € 420 204,12 € 5 817 861,31 € 

Výdavky rozpočtu  5 093 345,58 € 320 028,37 € 5 413 373,95 € 
 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie 
prijalo v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 
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UZNESENIE MZ č. 211/2023 
 
 

K bodu 9) Splnomocnenie primátora mesta na zmenu rozpočtu mesta na rok 2023      

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Splnomocnenie na zmenu rozpočtu mesta k 31.12.2023 sa 
týka hlavne Základnej školy Dr. V. Clementisa a Základnej umeleckej školy, ktoré do konca roka budú 
ešte robiť nejaké úpravy v rozpočte. Jedná sa hlavne o prenesené kompetencie a dohadovacie 
konania a presuny medzi jednotlivými položkami. Ak nemáte žiadne pripomienky a návrhy k tomuto 
bodu, prosím predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh na uznesenie.  

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečíta návrh uznesenia  

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
s p l n o m o c ň u j e   
Primátora mesta na zmenu rozpočtu mesta k 31.12.2023, použitím rozpočtových opatrení podľa § 14 
ods. 2 písm. a) zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov, v podprograme 8.2. Základná škola Dr. V. Clementisa 
a v podprograme 8.4. Základná umelecká škola  
 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie 
prijalo v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 

UZNESENIE MZ č. 212/2023 
 
 

K bodu 10) Vyhlásenie rozpočtového provizória  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Nakoľko rozpočet na rok 2024 nebol do dnešného dňa 
schválený, navrhujem vyhlásiť podľa § 11  ods. 1 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 
územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov, rozpočtové provizórium na dobu od 
01.01.2024 do schválenia rozpočtu mesta Tisovec na rok 2024. Ak nemáte žiadne pripomienky 
a návrhy k tomuto bodu, prosím predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh na uznesenie.  

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečíta návrh uznesenia  

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
v y h l a s u j e  
podľa § 11 ods. 1 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení 
neskorších právnych predpisov a o zmene a doplnení niektorých zákonov, rozpočtové provizórium na 
dobu od 01.01.2024 do schválenia rozpočtu Mesta Tisovec na rok 2024 
 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie 
prijalo v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 

UZNESENIE MZ č. 213/2023 
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K bodu 11) Nájom bytov v 30 b. j. na ulici Jesenského 1470 v Tisovci 

Ing. Karol Kubíni, predseda Komisie sociálnych služieb a školstva - 11/1 Na Komisii sociálnych služieb 
a školstva ste sa zaoberali žiadosťou p. Jaroslava Dianišku o zaradenie do poradovníka na pridelenie 
voľných bytov v 30 b. j. na Jesenského ulici 1470 v Tisovci. Komisia doporučuje schváliť zaradenie 
uchádzača do poradovníka. Navrhujem, aby sa za body 11/1 a 11/2 odhlasovali osobitne a za body 
11/3 až 11/31 by som navrhoval, aby sa hlasovalo anblok za všetkých žiadateľov.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ak ste všetci s tým stotožnení, tak áno.  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Treba najprv schváliť bod 11/1 a 11/2. A v 
bode 11/1 je potrebné upraviť v návrhu uznesenia, že mestské zastupiteľstvo berie na vedomie, lebo 
v materiáloch je, že schvaľuje.   

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ak už nemáte žiadne pripomienky a návrhy k týmto bodom, 
prosím predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh na uznesenia k bodu 11/1.  

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečíta návrh uznesenia k bodu 11/1 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci  
b e r i e  n a  v e d o m i e  
Zaradenie na 86. miesto PORADOVNÍKA na pridelenie voľných bytov v 30 bytovej jednotke na ulici 
Jesenského 1470 v Tisovci nasledovného uchádzača:  
Jaroslav DIANIŠKA – jednoizbový byt,  
z dôvodu, že žiadateľ splnil podmienky v Čl. II., v Čl. III. VZN č. 5/2014 o podmienkach prideľovania 
a užívania mestských nájomných bytov  
 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie 
prijalo v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 

UZNESENIE MZ č. 214/2023 

*** 

Ing. Karol Kubíni, predseda Komisie sociálnych služieb a školstva - 11/2 Na komisii sme ďalej zaoberali 
návrhom na pridelenie jednoizbového bytu v 30 b. j. na Jesenského 1470 v Tisovci pre p. Oľgu 
Ridzoňovú. Komisia doporučuje schváliť pridelenie jednoizbového bytu pre uchádzačku. 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ak už nemáte žiadne pripomienky a návrhy k týmto bodom, 
prosím predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh na uznesenia k bodu 11/2. 

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečíta návrh uznesenia k bodu 11/2 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci  
s c h v a ľ u j e  
Pridelenie voľného bytu v 30 bytovej jednotke na ulici Jesenského 1470 v Tisovci na obdobie od 
01.01.2024 – 31.12.2024, v súlade s VZN č. 5/2014 o podmienkach prideľovania a užívania mestských 
nájomných bytov, podľa návrhu na zaradenie na 83. miesto PORADOVNÍKA pre:  
- Oľgu RIDZOŇOVÚ – jednoizbový byt č. 8 

 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie 
prijalo v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
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ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 

UZNESENIE MZ č. 215/2023 

*** 
Ing. Karol Kubíni, predseda Komisie sociálnych služieb a školstva - 11/3 až 11/31 Na komisii sme sa 
ďalej zaoberali žiadosťami  na predĺženie nájomných zmlúv na prenájom bytov v 30 b. j. na 
Jesenského 1470 v Tisovci. Pri týchto bodoch máme zobrať na vedomie žiadosť nájomcov bytovky, 
v bode 11/31 je s podmienkou, že musí vyplatiť nedoplatok, ktoré má nájomca. V unesení máme 
v bode 1) zobrať na vedomie žiadosti žiadateľov a v bode 2) máme schváliť pridelenie bytov pre 
žiadateľov.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Mám takú malú technickú pripomienku, tým, že už sa pridelili 
aj orientačné čísla, či sa nemá dávať aj lomítko za 1470, aspoň pri tých, ktorých vieme, lebo napr. pri 
vybavovaní občianskych preukazoch bazírujú na tom, aby to tam bolo uvedené. Pri tých, ktorí sú 
zaradení do poradovníka nevieme, ale teraz už keď vieme, ktoré sú konkrétne byty, tak by to tam 
malo byť. Teraz z hlavy to určite neviete, ale možno do budúcna keď sa to bude znovu schvaľovať.  

Ing. Štefan Bálint, riaditeľ spol. SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. - Orientačné čísla, ktoré sú vo vchodoch 
teraz neviem.  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Na liste vlastníctve to určite je.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - To len do budúcna, aby sa na to nezabudlo.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Pokiaľ je všeobecná zhoda u všetkých žiadateľov, tak 
navrhujem hlasovať anblok za všetky uznesenia k bodom 11/3 až 11/31, ale uznesenia budú ku 
každému žiadateľovi osobitne. 

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Najprv sa prečíta text v bode 1) kde berú na vedomie žiadosti 
žiadateľov, prečítate všetkých žiadateľov a zoberie na vedomie uznesenie Komisie sociálnych služieb 
a zdravotníctva, potom sa prečíta text v bode 2) kde sa schvaľuje pridelenie bytov a nájomná zmluva 
pre žiadateľov a v bode 3) sa prečíta text kde sa poveruje spol. SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. na 
uzatvorenie nájomnej zmluvy.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ak už nemáte žiadne pripomienky a návrhy k týmto bodom, 
prosím predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrhy na uznesenia k bodom 11/3 až 11/31.  

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia k bodu 11/3 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
1 )  b e r i e  n a  v e d o m i e  

a) Žiadosť Ing. Anny KRIŠKOVEJ, bytom ................................, Tisovec o uzatvorenie nájomnej 
zmluvy na prenájom dvojizbového bytu ZŤP č. 1 v 30 b. j. na ulici Jesenského s. č. 1470 
v Tisovci, na obdobie od 01.01.2024 – 31.12.2024, doručená dňa 5.11.2023, 

b) Uznesenie Komisie sociálnych služieb a školstva pri MsZ v Tisovci, že žiadateľka splnila  
podmienky v zmysle  Čl. II.,  Čl. III. VZN č. 5/2014 o podmienkach prideľovania a užívania 
mestských nájomných bytov  

2 )  s c h v a ľ u j e  
a) Pridelenie nájomného bytu uvedeného v ods. 1) písm. a) Uznesenia do užívania žiadateľke  
b) Nájomnú zmluvu na obdobie od 1.1.2024 – 31.12.2024 na prenájom nájomného bytu                        

v 30 b. j. na ulici Jesenského, súpisné číslo 1470 v Tisovci v súlade s VZN č. 5/2014 
o podmienkach prideľovania a užívania mestských nájomných bytov, ktoré nadobudlo 
účinnosť 14.11.2014 pre žiadateľku Ing. Annu KRIŠKOVÚ  

3 )  p o v e r u j e   
SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. uzavrieť a podpísať z pozície správcu majetku a to stavby Nájomné 

byty 30 b. j. na ulici Jesenského č. s. 1470, Tisovec, nájomnú zmluvu podľa § 663 a nasl. 

Občianskeho zákonníka v lehote do 5 dní 
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*** 

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia k bodu 11/4 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
1 )  b e r i e  n a  v e d o m i e  

a) Žiadosť p. Miroslava BRNDIARA, bytom ................................., Tisovec o uzatvorenie nájomnej 
zmluvy na prenájom jednoizbového bytu č. 2 v 30 b. j. na ulici Jesenského s. č. 1470 v Tisovci 
na obdobie od 01.01.2024 – 31.12.2024, doručená dňa 13.11.2023, 

b) Uznesenie Komisie sociálnych služieb a školstva pri MsZ v Tisovci, že žiadateľ splnil  
podmienky v zmysle  Čl. II.,  Čl. III. VZN č. 5/2014 o podmienkach prideľovania a užívania 
mestských nájomných bytov  

2 )  s c h v a ľ u j e  
a) Pridelenie nájomného bytu uvedeného v ods. 1) písm. a) Uznesenia do užívania žiadateľovi  
b) Nájomnú zmluvu na obdobie od 1.1.2024 – 31.12.2024 na prenájom nájomného bytu                  

v 30 b. j. na ulici Jesenského, súpisné číslo 1470 v Tisovci v súlade s VZN č. 5/2014 
o podmienkach prideľovania a užívania mestských nájomných bytov, ktoré nadobudlo    
účinnosť 14.11.2014 pre žiadateľa p. Miroslava BRNDIARA  

3)   p o v e r u j e   

SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. uzavrieť a podpísať z pozície správcu majetku a to stavby Nájomné 

byty 30 b. j. na ulici Jesenského č. s. 1470, Tisovec, nájomnú zmluvu podľa § 663 a nasl. 

Občianskeho zákonníka v lehote do 5 dní 
 

*** 

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia k bodu 11/5 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
1 )  b e r i e  n a  v e d o m i e  

a) Žiadosť p. Márie MATUCHOVEJ, bytom .........................., Tisovec o uzatvorenie nájomnej 
zmluvy na prenájom garsónky ZŤP č. 3 v 30 b. j. na ulici Jesenského   s. č. 1470 v Tisovci na 
obdobie od 01.01.2024 – 31.12.2024, doručená dňa 09.11.2023, 

b) Uznesenie Komisie sociálnych služieb a školstva pri MsZ v Tisovci, že žiadateľka splnila  
podmienky v zmysle  Čl. II.,  Čl. III. VZN č. 5/2014 o podmienkach prideľovania a užívania 
mestských nájomných bytov  

2 )  s c h v a ľ u j e  
a) Pridelenie nájomného bytu uvedeného v ods. 1) písm. a) Uznesenia do užívania žiadateľke  
b) Nájomnú zmluvu na obdobie od 1.1.2024 – 31.12.2024 na prenájom nájomného bytu                        

v 30 b. j. na ulici Jesenského, súpisné číslo 1470 v Tisovci v súlade s VZN č. 5/2014 
o podmienkach prideľovania a užívania mestských nájomných bytov, ktoré nadobudlo    
účinnosť 14.11.2014 pre žiadateľku p. Máriu MATUCHOVÚ 

3 )  p o v e r u j e   
SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. uzavrieť a podpísať z pozície správcu majetku a to stavby Nájomné 

byty 30 b. j. na ulici Jesenského č. s. 1470, Tisovec, nájomnú zmluvu podľa § 663 a nasl. 

Občianskeho zákonníka v lehote do 5 dní 

 
*** 

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia k bodu 11/6 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
1 )  b e r i e  n a  v e d o m i e  



 
 

25 

a) Žiadosť Mgr. Jarmily ŠMECKOVEJ, bytom .................................., Tisovec o uzatvorenie 
nájomnej zmluvy na prenájom trojizbového bytu č. 4 v 30 b. j. na ulici Jesenského s. č. 1470 
v Tisovci na obdobie od 01.01.2024 – 31.12.2024, doručená dňa 24.11.2023, 

b) Uznesenie Komisie sociálnych služieb a školstva pri MsZ v Tisovci, že žiadateľka splnila  
podmienky v zmysle  Čl. II.,  Čl. III. VZN č. 5/2014 o podmienkach prideľovania a užívania 
mestských nájomných bytov  

2 )  s c h v a ľ u j e  
c) Pridelenie nájomného bytu uvedeného v ods. 1) písm. a) Uznesenia do užívania žiadateľke 
d) Nájomnú zmluvu na obdobie od 1.1.2024 – 31.12.2024 na prenájom nájomného bytu                        

v 30 b. j. na ulici Jesenského, súpisné číslo 1470 v Tisovci v súlade s VZN č. 5/2014 
o podmienkach prideľovania a užívania mestských nájomných bytov, ktoré nadobudlo    
účinnosť 14.11.2014 pre žiadateľku Mgr. Jarmilu ŠMECKOVÚ 

3 )  p o v e r u j e   
SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. uzavrieť a podpísať z pozície správcu majetku a to stavby Nájomné 
byty 30 b. j. na ulici Jesenského č. s. 1470, Tisovec, nájomnú zmluvu podľa § 663 a nasl. 
Občianskeho zákonníka v lehote do 5 dní 
 

*** 

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia k bodu 11/7 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
1 )  b e r i e  n a  v e d o m i e  

a) Žiadosť p. Daniely BÁLINTOVEJ, bytom ............................, Tisovec o uzatvorenie nájomnej 
zmluvy na prenájom jednoizbového bytu č. 5 v 30 b. j. na ulici Jesenského s. č. 1470 v Tisovci 
na obdobie od 01.01.2024 – 31.12.2024, doručená dňa 13.11.2023, 

b) Uznesenie Komisie sociálnych služieb a školstva pri MsZ v Tisovci, že žiadateľka splnila  
podmienky v zmysle  Čl. II.,  Čl. III. VZN č. 5/2014 o podmienkach prideľovania a užívania 
mestských nájomných bytov  

2 )  s c h v a ľ u j e  
a )  Pridelenie nájomného bytu uvedeného v ods. 1) písm. a) Uznesenia do užívania žiadateľke 
b )  Nájomnú zmluvu na obdobie od 1.1.2024 – 31.12.2024 na prenájom nájomného bytu                            

v 30 b. j. na ulici Jesenského, súpisné číslo 1470 v Tisovci v súlade s VZN č. 5/2014 
o podmienkach prideľovania a užívania mestských nájomných bytov, ktoré nadobudlo    
účinnosť 14.11.2014 pre žiadateľku p. Danielu BÁLINTOVÚ  

3 )  p o v e r u j e   
SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. uzavrieť a podpísať z pozície správcu majetku a to stavby Nájomné 
byty 30 b. j. na ulici Jesenského č. s. 1470, Tisovec, nájomnú zmluvu podľa § 663 a nasl. 
Občianskeho zákonníka v lehote do 5 dní 

 

*** 

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia k bodu 11/8 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
1 )  b e r i e  n a  v e d o m i e  

a) Žiadosť p. Marty KOPECKEJ, bytom ................................., Tisovec o uzatvorenie nájomnej 
zmluvy na prenájom dvojizbového bytu č. 6 v 30 b. j. na ulici Jesenského s. č. 1470 v Tisovci 
na obdobie od 01.01.2024 – 31.12.2024, doručená dňa 09.11.2023, 

c) Uznesenie Komisie sociálnych služieb a školstva pri MsZ v Tisovci, že žiadateľka splnila  
podmienky v zmysle  Čl. II.,  Čl. III. VZN č. 5/2014 o podmienkach prideľovania a užívania 
mestských nájomných bytov  

2 )  s c h v a ľ u j e  
a) Pridelenie nájomného bytu uvedeného v ods. 1) písm. a) Uznesenia do užívania žiadateľke 
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b) Nájomnú zmluvu na obdobie od 1.1.2024 – 31.12.2024 na prenájom nájomného bytu                        
v 30 b. j. na ulici Jesenského, súpisné číslo 1470 v Tisovci v súlade s VZN č. 5/2014 
o podmienkach prideľovania a užívania mestských nájomných bytov, ktoré nadobudlo 
účinnosť 14.11.2014 pre žiadateľku p. Martu KOPECKÚ   

3 )  p o v e r u j e   
SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. uzavrieť a podpísať z pozície správcu majetku a to stavby Nájomné 
byty 30 b. j. na ulici Jesenského č. s. 1470, Tisovec, nájomnú zmluvu podľa § 663 a nasl. 
Občianskeho zákonníka v lehote do 5 dní 

 

*** 

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia k bodu 11/9 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
1 )  b e r i e  n a  v e d o m i e  

a) Žiadosť p. Anny KĽAČANSKEJ, bytom .............................., Tisovec o uzatvorenie nájomnej 
zmluvy na prenájom trojizbového bytu č. 7 v 30 b. j. na ulici Jesenského s. č. 1470 v Tisovci na 
obdobie od 01.01.2024 – 31.12.2024, doručená dňa 31.10.2023, 

b) Uznesenie Komisie sociálnych služieb a školstva pri MsZ v Tisovci, že žiadateľka splnila  
podmienky v zmysle  Čl. II.,  Čl. III. VZN č. 5/2014 o podmienkach prideľovania a užívania 
mestských nájomných bytov  

2 )  s c h v a ľ u j e  
a) Pridelenie nájomného bytu uvedeného v ods. 1) písm. a) Uznesenia do užívania žiadateľke 
b) Nájomnú zmluvu na obdobie od 1.1.2024 – 31.12.2024 na prenájom nájomného bytu                          

v 30 b. j. na ulici Jesenského, súpisné číslo 1470 v Tisovci v súlade s VZN č. 5/2014 
o podmienkach prideľovania a užívania mestských nájomných bytov, ktoré nadobudlo    
účinnosť 14.11.2014 pre žiadateľku p. Annu KĽAČANSKÚ   

3 )  p o v e r u j e   
SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. uzavrieť a podpísať z pozície správcu majetku a to stavby Nájomné 
byty 30 b. j. na ulici Jesenského č. s. 1470, Tisovec, nájomnú zmluvu podľa § 663 a nasl. 
Občianskeho zákonníka v lehote do 5 dní 

 

*** 

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia k bodu 11/10 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 

1 )  b e r i e  n a  v e d o m i e  
1) Žiadosť p. Jána ĎURČÍKA, bytom ......................................, Tisovec o uzatvorenie nájomnej 

zmluvy na prenájom dvojizbového bytu č. 9 v 30 b. j. na ulici Jesenského s. č. 1470 v Tisovci 
na obdobie od 01.01.2024 – 31.12.2024, doručená dňa 13.11.2023, 

2) Uznesenie Komisie sociálnych služieb a školstva pri MsZ v Tisovci, že žiadateľ splnil  
podmienky v zmysle  Čl. II.,  Čl. III. VZN č. 5/2014 o podmienkach prideľovania a užívania 
mestských nájomných bytov  

2 )  s c h v a ľ u j e  
a) Pridelenie nájomného bytu uvedeného v ods. 1) písm. a) Uznesenia do užívania žiadateľovi 
b) Nájomnú zmluvu na obdobie od 1.1.2024 – 31.12.2024 na prenájom nájomného bytu                            

v 30 b. j. na ulici Jesenského, súpisné číslo 1470 v Tisovci v súlade s VZN č. 5/2014 
o podmienkach prideľovania a užívania mestských nájomných bytov, ktoré nadobudlo    
účinnosť 14.11.2014 pre žiadateľa p. Jána ĎURČÍKA  
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3 )  p o v e r u j e   
SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. uzavrieť a podpísať z pozície správcu majetku a to stavby Nájomné 

byty 30 b. j. na ulici Jesenského č. s. 1470, Tisovec, nájomnú zmluvu podľa § 663 a nasl. 

Občianskeho zákonníka v lehote do 5 dní 
 

*** 

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia k bodu 11/11 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 

1 )  b e r i e  n a  v e d o m i e  
a) Žiadosť p. Emílie FERENČÍKOVEJ st., bytom ......................................, Tisovec o uzatvorenie 

nájomnej zmluvy na prenájom garsónky ZŤP č. 10 v 30 b. j. na ulici Jesenského s. č. 1470 
v Tisovci na obdobie od 01.01.2024 – 31.12.2024, doručená dňa 20.11.2023, 

b) Uznesenie Komisie sociálnych služieb a školstva pri MsZ v Tisovci, že žiadateľka splnila  
podmienky v zmysle  Čl. II.,  Čl. III. VZN č. 5/2014 o podmienkach prideľovania a užívania 
mestských nájomných bytov  

2 )  s c h v a ľ u j e  
a) Pridelenie nájomného bytu uvedeného v ods. 1) písm. a) Uznesenia do užívania žiadateľke 
b) Nájomnú zmluvu na obdobie od 1.1.2024 – 31.12.2024 na prenájom nájomného bytu                        

v 30 b. j. na ulici Jesenského, súpisné číslo 1470 v Tisovci v súlade s VZN č. 5/2014 
o podmienkach prideľovania a užívania mestských nájomných bytov, ktoré nadobudlo    
účinnosť 14.11.2014 pre žiadateľku p. Emíliu FERENČÍKOVÚ st. 

3 )  p o v e r u j e   
SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. uzavrieť a podpísať z pozície správcu majetku a to stavby Nájomné 

byty 30 b. j. na ulici Jesenského č. s. 1470, Tisovec, nájomnú zmluvu podľa § 663 a nasl. 

Občianskeho zákonníka v lehote do 5 dní 
 

*** 

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia k bodu 11/12 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 

1 )  b e r i e  n a  v e d o m i e  
a) Žiadosť Mgr. Stanislavy MATISOVEJ, bytom ......................................, Tisovec o uzatvorenie 

nájomnej zmluvy na prenájom jednoizbového bytu č. 11 v 30 b. j. na ulici Jesenského s. č. 
1470 v Tisovci na obdobie od 01.01.2024 – 31.12.2024, doručená dňa 09.11.2023, 

b) Uznesenie Komisie sociálnych služieb a školstva pri MsZ v Tisovci, že žiadateľka splnila  
podmienky v zmysle  Čl. II.,  Čl. III. VZN č. 5/2014 o podmienkach prideľovania a užívania 
mestských nájomných bytov  

2 )  s c h v a ľ u j e  
a) Pridelenie nájomného bytu uvedeného v ods. 1) písm. a) Uznesenia do užívania žiadateľke 
b) Nájomnú zmluvu na obdobie od 1.1.2024 – 31.12.2024 na prenájom nájomného bytu                         

v 30 b. j. na ulici Jesenského, súpisné číslo 1470 v Tisovci v súlade s VZN č. 5/2014 
o podmienkach prideľovania a užívania mestských nájomných bytov, ktoré nadobudlo    
účinnosť 14.11.2014 pre žiadateľku Mgr. Stanislavu MATISOVÚ  

3 )  p o v e r u j e   
SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. uzavrieť a podpísať z pozície správcu majetku a to stavby Nájomné 

byty 30 b. j. na ulici Jesenského č. s. 1470, Tisovec, nájomnú zmluvu podľa § 663 a nasl. 

Občianskeho zákonníka v lehote do 5 dní 

 

*** 
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Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia k bodu 11/13 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
1 )  b e r i e  n a  v e d o m i e  

c) Žiadosť p. Pavla BÚTORA, bytom ......................................, Tisovec o uzatvorenie nájomnej 
zmluvy na prenájom jednoizbového bytu č. 12 v 30 b. j. na ulici Jesenského s. č. 1470 v Tisovci 
na obdobie od 01.01.2024 – 31.12.2024, doručená dňa 22.11.2023, 

d) Uznesenie Komisie sociálnych služieb a školstva pri MsZ v Tisovci, že žiadateľ splnil  
podmienky v zmysle  Čl. II.,  Čl. III. VZN č. 5/2014 o podmienkach prideľovania a užívania 
mestských nájomných bytov  

2 )  s c h v a ľ u j e  
a) Pridelenie nájomného bytu uvedeného v ods. 1) písm. a) Uznesenia do užívania žiadateľovi 
b) Nájomnú zmluvu na obdobie od 1.1.2024 – 31.12.2024 na prenájom nájomného bytu                          

v 30 b. j. na ulici Jesenského, súpisné číslo 1470 v Tisovci v súlade s VZN č. 5/2014 
o podmienkach prideľovania a užívania mestských nájomných bytov, ktoré nadobudlo    
účinnosť 14.11.2014 pre žiadateľa p. Pavla BÚTORA 

3) po v e r u j e   
SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. uzavrieť a podpísať z pozície správcu majetku a to stavby Nájomné 

byty 30 b. j. na ulici Jesenského č. s. 1470, Tisovec, nájomnú zmluvu podľa § 663 a nasl. 

Občianskeho zákonníka v lehote do 5 dní 
 

*** 

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia k bodu 11/14 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 

1 )  b e r i e  n a  v e d o m i e  
a) žiadosť p. Evy KRÁLIKOVEJ, bytom ..................................., Tisovec o uzatvorenie nájomnej 

zmluvy na prenájom garsónky ZŤP č. 13 v 30 b. j. na ulici Jesenského s. č. 1470 v Tisovci na 
obdobie od 01.01.2024 – 31.12.2024, doručená dňa 22.09.2023, 

b) Uznesenie Komisie sociálnych služieb a školstva pri MsZ v Tisovci, že žiadateľka splnila  
podmienky v zmysle  Čl. II.,  Čl. III. VZN č. 5/2014 o podmienkach prideľovania a užívania 
mestských nájomných bytov  

2 )  s c h v a ľ u j e  
a) Pridelenie nájomného bytu uvedeného v ods. 1) písm. a) Uznesenia do užívania žiadateľke 
b) Nájomnú zmluvu na obdobie od 1.1.2024 – 31.12.2024 na prenájom nájomného bytu                        

v 30 b. j. na ulici Jesenského, súpisné číslo 1470 v Tisovci v súlade s VZN č. 5/2014 
o podmienkach prideľovania a užívania mestských nájomných bytov, ktoré nadobudlo    
účinnosť 14.11.2014 pre žiadateľku p. Evu KRÁLIKOVÚ 

3 )  p o v e r u j e   
SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. uzavrieť a podpísať z pozície správcu majetku a to stavby Nájomné 

byty 30 b. j. na ulici Jesenského č. s. 1470, Tisovec, nájomnú zmluvu podľa § 663 a nasl. 

Občianskeho zákonníka v lehote do 5 dní 
 

*** 

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia k bodu 11/15 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 

1 )  b e r i e  n a  v e d o m i e  
a) žiadosť p. Jany BALŠIANOKOVEJ, bytom ......................................., Tisovec o uzatvorenie 

nájomnej zmluvy na prenájom jednoizbového bytu č. 14 v 30 b. j. na ulici Jesenského s. č. 
1470 v Tisovci na obdobie od 01.01.2024 – 31.12.2024, doručená dňa 13.11.2023, 
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b) Uznesenie Komisie sociálnych služieb a školstva pri MsZ v Tisovci, že žiadateľka splnila  
podmienky v zmysle  Čl. II.,  Čl. III. VZN č. 5/2014 o podmienkach prideľovania a užívania 
mestských nájomných bytov  

2 )  s c h v a ľ u j e  
a) Pridelenie nájomného bytu uvedeného v ods. 1) písm. a) Uznesenia do užívania žiadateľke 
b) Nájomnú zmluvu na obdobie od 1.1.2024 – 31.12.2024 na prenájom nájomného bytu                         

v 30 b. j. na ulici Jesenského, súpisné číslo 1470 v Tisovci v súlade s VZN č. 5/2014 
o podmienkach prideľovania a užívania mestských nájomných bytov, ktoré nadobudlo 
účinnosť 14.11.2014 pre žiadateľku p. Janu BALŠIANOKOVÚ 

3 )  p o v e r u j e   
SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. uzavrieť a podpísať z pozície správcu majetku a to stavby Nájomné 

byty 30 b. j. na ulici Jesenského č. s. 1470, Tisovec, nájomnú zmluvu podľa § 663 a nasl. 

Občianskeho zákonníka v lehote do 5 dní 
 

*** 

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia k bodu 11/16 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 

1 )  b e r i e  n a  v e d o m i e  
a) Žiadosť p. Oľgy JAKUBCOVEJ, bytom ..............................., Tisovec o uzatvorenie nájomnej 

zmluvy na prenájom jednoizbového bytu č. 15 v 30 b. j. na ulici Jesenského s. č. 1470 v Tisovci 
na obdobie od 01.01.2024 – 31.12.2024, doručená dňa 10.11.2023, 

b) Uznesenie Komisie sociálnych služieb a školstva pri MsZ v Tisovci, že žiadateľka splnila  
podmienky v zmysle  Čl. II.,  Čl. III. VZN č. 5/2014 o podmienkach prideľovania a užívania 
mestských nájomných bytov  

2 )  s c h v a ľ u j e  
a) Pridelenie nájomného bytu uvedeného v ods. 1) písm. a) Uznesenia do užívania žiadateľke 
b) Nájomnú zmluvu na obdobie od 1.1.2024 – 31.12.2024 na prenájom nájomného bytu                       

v 30 b. j. na ulici Jesenského, súpisné číslo 1470 v Tisovci v súlade s VZN č. 5/2014 
o podmienkach prideľovania a užívania mestských nájomných bytov, ktoré nadobudlo    
účinnosť 14.11.2014 pre žiadateľku p. Oľgu JAKUBCOVÚ 

3 )  p o v e r u j e   
SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. uzavrieť a podpísať z pozície správcu majetku a to stavby Nájomné 

byty 30 b. j. na ulici Jesenského č. s. 1470, Tisovec, nájomnú zmluvu podľa § 663 a nasl. 

Občianskeho zákonníka v lehote do 5 dní 
 

*** 

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia k bodu 11/17 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 

1 )  b e r i e  n a  v e d o m i e  
a) Žiadosť p. Alžbety IKRIOVEJ, bytom ..............................., Tisovec o uzatvorenie nájomnej 

zmluvy na prenájom jednoizbového bytu č. 16 v 30 b. j. na ulici Jesenského s. č. 1470 v Tisovci 
na obdobie od 01.01.2024 – 31.12.2024, doručená dňa 16.11.2023, 

b) Uznesenie Komisie sociálnych služieb a školstva pri MsZ v Tisovci, že žiadateľka splnila  
podmienky v zmysle  Čl. II.,  Čl. III. VZN č. 5/2014 o podmienkach prideľovania a užívania 
mestských nájomných bytov  

2 )  s c h v a ľ u j e  
a) Pridelenie nájomného bytu uvedeného v ods. 1) písm. a) Uznesenia do užívania žiadateľke 
b) Nájomnú zmluvu na obdobie od 1.1.2024 – 31.12.2024 na prenájom nájomného bytu                         

v 30 b. j. na ulici Jesenského, súpisné číslo 1470 v Tisovci v súlade s VZN č. 5/2014 
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o podmienkach prideľovania a užívania mestských nájomných bytov, ktoré nadobudlo 
účinnosť 14.11.2014 pre žiadateľku p. Alžbetu IKRIOVÚ 

3 )  p o v e r u j e   
SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. uzavrieť a podpísať z pozície správcu majetku a to stavby Nájomné 

byty 30 b. j. na ulici Jesenského č. s. 1470, Tisovec, nájomnú zmluvu podľa § 663 a nasl. 

Občianskeho zákonníka v lehote do 5 dní 
 

*** 

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia k bodu 11/18 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 

1 )  b e r i e  n a  v e d o m i e  
a) Žiadosť p. Viery GONDÁŠOVEJ, bytom ..................................., Tisovec o uzatvorenie nájomnej 

zmluvy na prenájom dvojizbového bytu č. 17 v 30 b. j. na ulici Jesenského s. č. 1470 v Tisovci 
na obdobie od 01.01.2024 – 31.12.2024, doručená dňa 09.11.2023, 

b) Uznesenie Komisie sociálnych služieb a školstva pri MsZ v Tisovci, že žiadateľka splnila  
podmienky v zmysle  Čl. II.,  Čl. III. VZN č. 5/2014 o podmienkach prideľovania a užívania 
mestských nájomných bytov  

2 )  s c h v a ľ u j e  
a) Pridelenie nájomného bytu uvedeného v ods. 1) písm. a) Uznesenia do užívania žiadateľke 
b) Nájomnú zmluvu na obdobie od 1.1.2024 – 31.12.2024 na prenájom nájomného bytu                         

v 30 b. j. na ulici Jesenského, súpisné číslo 1470 v Tisovci v súlade s VZN č. 5/2014 
o podmienkach prideľovania a užívania mestských nájomných bytov, ktoré nadobudlo 
účinnosť 14.11.2014 pre žiadateľku p. Vieru GONDÁŠOVÚ 

3 )  p o v e r u j e   
SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. uzavrieť a podpísať z pozície správcu majetku a to stavby Nájomné 

byty 30 b. j. na ulici Jesenského č. s. 1470, Tisovec, nájomnú zmluvu podľa § 663 a nasl. 

Občianskeho zákonníka v lehote do 5 dní 
 

*** 

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia k bodu 11/19 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 

1 )  b e r i e  n a  v e d o m i e  
a) Žiadosť p. Romana KOŠIČIARA, bytom ..........................., Tisovec o uzatvorenie nájomnej 

zmluvy na prenájom jednoizbového bytu č. 18 v 30 b. j. na ulici Jesenského s. č. 1470 v Tisovci 
na obdobie od 01.01.2024 – 31.12.2024, doručená dňa 29.11.2023, 

b) Uznesenie Komisie sociálnych služieb a školstva pri MsZ v Tisovci, že žiadateľ splnil  
podmienky v zmysle  Čl. II.,  Čl. III. VZN č. 5/2014 o podmienkach prideľovania a užívania 
mestských nájomných bytov  

2 )  s c h v a ľ u j e  
a) Pridelenie nájomného bytu uvedeného v ods. 1) písm. a) Uznesenia do užívania žiadateľovi 
b) Nájomnú zmluvu na obdobie od 1.1.2024 – 31.12.2024 na prenájom nájomného bytu                           

v 30 b. j. na ulici Jesenského, súpisné číslo 1470 v Tisovci v súlade s VZN č. 5/2014 
o podmienkach prideľovania a užívania mestských nájomných bytov, ktoré nadobudlo    
účinnosť 14.11.2014 pre žiadateľa p. Romana KOŠIČIARA 

3 )  p o v e r u j e   
SLUŽBY mesta Tisovec s.r.o. uzavrieť a podpísať z pozície správcu majetku a to stavby Nájomné 

byty 30 b. j. na ulici Jesenského č. s. 1470, Tisovec, nájomnú zmluvu podľa § 663 a nasl. 

Občianskeho zákonníka v lehote do 5 dní 
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*** 

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia k bodu 11/20 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 

1 )  b e r i e  n a  v e d o m i e  
a) Žiadosť p. Jána DIANIŠKU, bytom ..................................., Tisovec o uzatvorenie nájomnej 

zmluvy na prenájom jednoizbového bytu č. 19 v 30 b. j. na ulici Jesenského s. č. 1470 v Tisovci 
na obdobie od 01.01.2024 – 31.12.2024, doručená dňa 05.12.2023, 

b) Uznesenie Komisie sociálnych služieb a školstva pri MsZ v Tisovci, že žiadateľ splnil  
podmienky v zmysle  Čl. II.,  Čl. III. VZN č. 5/2014 o podmienkach prideľovania a užívania 
mestských nájomných bytov  

2 )  s c h v a ľ u j e  
a) Pridelenie nájomného bytu uvedeného v ods. 1) písm. a) Uznesenia do užívania žiadateľovi 
b) Nájomnú zmluvu na obdobie od 1.1.2024 – 31.12.2024 na prenájom nájomného bytu                          

v 30 b. j. na ulici Jesenského, súpisné číslo 1470 v Tisovci v súlade s VZN č. 5/2014 
o podmienkach prideľovania a užívania mestských nájomných bytov, ktoré nadobudlo 
účinnosť 14.11.2014 pre žiadateľa p. Jána DIANIŠKU  

3 )  p o v e r u j e   
SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. uzavrieť a podpísať z pozície správcu majetku a to stavby Nájomné 

byty 30 b. j. na ulici Jesenského č. s. 1470, Tisovec, nájomnú zmluvu podľa § 663 a nasl. 

Občianskeho zákonníka v lehote do 5 dní 
 

*** 

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia k bodu 11/21 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 

1 )  b e r i e  n a  v e d o m i e  
a) Žiadosť p. Viery MIKLÁŠOVEJ, bytom ................................, Tisovec o uzatvorenie nájomnej 

zmluvy na prenájom jednoizbového bytu č. 20 v 30 b. j. na ulici Jesenského s. č. 1470 v Tisovci 
na obdobie od 01.01.2024 – 31.12.2024, doručená dňa 31.10.2023, 

b) Uznesenie Komisie sociálnych služieb a školstva pri MsZ v Tisovci, že žiadateľka splnila  
podmienky v zmysle  Čl. II.,  Čl. III. VZN č. 5/2014 o podmienkach prideľovania a užívania 
mestských nájomných bytov  

2 )  s c h v a ľ u j e  
a) Pridelenie nájomného bytu uvedeného v ods. 1) písm. a) Uznesenia do užívania žiadateľke 
b) Nájomnú zmluvu na obdobie od 1.1.2024 – 31.12.2024 na prenájom nájomného bytu                         

v 30 b. j. na ulici Jesenského, súpisné číslo 1470 v Tisovci v súlade s VZN č. 5/2014 
o podmienkach prideľovania a užívania mestských nájomných bytov, ktoré nadobudlo 
účinnosť 14.11.2014 pre žiadateľku p. Veru MIKLÁŠOVÚ  

3 )  p o v e r u j e   
SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. uzavrieť a podpísať z pozície správcu majetku a to stavby Nájomné 

byty 30 b. j. na ulici Jesenského č. s. 1470, Tisovec, nájomnú zmluvu podľa § 663 a nasl. 

Občianskeho zákonníka v lehote do 5 dní 
 

*** 

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia k bodu 11/22 
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Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 

1 )  b e r i e  n a  v e d o m i e  
a) Žiadosť p. Jarmily BITALOVEJ, bytom ..............................., Tisovec o uzatvorenie nájomnej 

zmluvy na prenájom dvojizbového bytu č. 21 v 30 b. j. na ulici Jesenského s. č. 1470 v Tisovci 
na obdobie od 01.01.2024 – 31.12.2024, doručená dňa 10.11.2023, 

b) Uznesenie Komisie sociálnych služieb a školstva pri MsZ v Tisovci, že žiadateľka splnila  
podmienky v zmysle  Čl. II.,  Čl. III. VZN č. 5/2014 o podmienkach prideľovania a užívania 
mestských nájomných bytov  

2 )  s c h v a ľ u j e  
a) Pridelenie nájomného bytu uvedeného v ods. 1) písm. a) Uznesenia do užívania žiadateľke 
b) Nájomnú zmluvu na obdobie od 1.1.2024 – 31.12.2024 na prenájom nájomného bytu                        

v 30 b. j. na ulici Jesenského, súpisné číslo 1470 v Tisovci v súlade s VZN č. 5/2014 
o podmienkach prideľovania a užívania mestských nájomných bytov, ktoré nadobudlo 
účinnosť 14.11.2014 pre žiadateľku p. Jarmilu BITALOVÚ  

3 )  p o v e r u j e   
SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. uzavrieť a podpísať z pozície správcu majetku a to stavby Nájomné 

byty 30 b. j. na ulici Jesenského č. s. 1470, Tisovec, nájomnú zmluvu podľa § 663 a nasl. 

Občianskeho zákonníka v lehote do 5 dní 
 

*** 

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia k bodu 11/23 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
1 )  b e r i e  n a  v e d o m i e  

a) Žiadosť Petra MICHALKA, bytom ................................., Tisovec o uzatvorenie nájomnej 
zmluvy na prenájom garsónky ZŤP č. 22 v 30 b. j. na ulici Jesenského s. č. 1470 v Tisovci na 
obdobie od 01.01.2024 – 31.12.2024, doručená dňa 30.10.2023, 

b) Uznesenie Komisie sociálnych služieb a školstva pri MsZ v Tisovci, že žiadateľ splnil  
podmienky v zmysle  Čl. II.,  Čl. III. VZN č. 5/2014 o podmienkach prideľovania a užívania 
mestských nájomných bytov  

2 )  s c h v a ľ u j e  
a) Pridelenie nájomného bytu uvedeného v ods. 1) písm. a) Uznesenia do užívania žiadateľovi 
b) Nájomnú zmluvu na obdobie od 1.1.2024 – 31.12.2024 na prenájom nájomného bytu                      

v 30 b. j. na ulici Jesenského, súpisné číslo 1470 v Tisovci v súlade s VZN č. 5/2014 
o podmienkach prideľovania a užívania mestských nájomných bytov, ktoré nadobudlo 
účinnosť 14.11.2014 pre žiadateľa p. Petra MICHALKA 

3 )  p o v e r u j e   
SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. uzavrieť a podpísať z pozície správcu majetku a to stavby Nájomné 

byty 30 b. j. na ulici Jesenského č. s. 1470, Tisovec, nájomnú zmluvu podľa § 663 a nasl. 

Občianskeho zákonníka v lehote do 5 dní 
 

*** 

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia k bodu 11/24 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
1 )  b e r i e  n a  v e d o m i e  

a) Žiadosť p. Moniky RAJCHELOVEJ, bytom ............................, Tisovec o uzatvorenie nájomnej 
zmluvy na prenájom jednoizbového bytu č. 23 v 30 b. j. na ulici Jesenského s. č. 1470 v Tisovci 
na obdobie od 01.01.2024 – 31.12.2024, doručená dňa 30.10.2023, 
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b) Uznesenie Komisie sociálnych služieb a školstva pri MsZ v Tisovci, že žiadateľka splnila  
podmienky v zmysle  Čl. II.,  Čl. III. VZN č. 5/2014 o podmienkach prideľovania a užívania 
mestských nájomných bytov  

2 )  s c h v a ľ u j e  
a) Pridelenie nájomného bytu uvedeného v ods. 1) písm. a) Uznesenia do užívania žiadateľke 
b) Nájomnú zmluvu na obdobie od 1.1.2024 – 31.12.2024 na prenájom nájomného bytu                        

v 30 b. j. na ulici Jesenského, súpisné číslo 1470 v Tisovci v súlade s VZN č. 5/2014 
o podmienkach prideľovania a užívania mestských nájomných bytov, ktoré nadobudlo 
účinnosť 14.11.2014 pre žiadateľku p. Moniku RAJCHELOVÚ  

3 )  p o v e r u j e   
SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. uzavrieť a podpísať z pozície správcu majetku a to stavby Nájomné 
byty 30 b. j. na ulici Jesenského č. s. 1470, Tisovec, nájomnú zmluvu podľa § 663 a nasl. 
Občianskeho zákonníka v lehote do 5 dní 

 

*** 

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia k bodu 11/25 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
1 )  b e r i e  n a  v e d o m i e  

a) Žiadosť p. Klaudii GAŠPAROVEJ, bytom ............................., Tisovec o uzatvorenie nájomnej 
zmluvy na prenájom dvojizbového ZŤP č. 24 v 30 b. j. na ulici Jesenského s. č. 1470 v Tisovci 
na obdobie od 01.01.2024 – 31.12.2024, doručená dňa 20.11.2023, 

b) Uznesenie Komisie sociálnych služieb a školstva pri MsZ v Tisovci, že žiadateľka splnila  
podmienky v zmysle  Čl. II.,  Čl. III. VZN č. 5/2014 o podmienkach prideľovania a užívania 
mestských nájomných bytov  

2 )  s c h v a ľ u j e  
a) Pridelenie nájomného bytu uvedeného v ods. 1) písm. a) Uznesenia do užívania žiadateľke 
b) Nájomnú zmluvu na obdobie od 1.1.2024 – 31.12.2024 na prenájom nájomného bytu                      

v 30 b. j. na ulici Jesenského, súpisné číslo 1470 v Tisovci v súlade s VZN č. 5/2014 
o podmienkach prideľovania a užívania mestských nájomných bytov, ktoré nadobudlo 
účinnosť 14.11.2014 pre žiadateľku p. Klaudiu GAŠPAROVÚ   

3 )  p o v e r u j e   
SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. uzavrieť a podpísať z pozície správcu majetku a to stavby Nájomné 
byty 30 b. j. na ulici Jesenského č. s. 1470, Tisovec, nájomnú zmluvu podľa § 663 a nasl. 
Občianskeho zákonníka v lehote do 5 dní 

 

*** 

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia k bodu 11/26 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
1 )  b e r i e  n a  v e d o m i e  

a) Žiadosť p. Emílii FERENČÍKOVEJ ml., bytom ..................................., Tisovec o uzatvorenie 
nájomnej zmluvy na prenájom dvojizbového bytu č. 25 v 30 b. j. na ulici Jesenského s. č. 1470 
v Tisovci na obdobie od 01.01.2024 – 31.12.2024, doručená dňa 31.10.2023, 

b) Uznesenie Komisie sociálnych služieb a školstva pri MsZ v Tisovci, že žiadateľka splnila  
podmienky v zmysle  Čl. II.,  Čl. III. VZN č. 5/2014 o podmienkach prideľovania a užívania 
mestských nájomných bytov  

2 )  s c h v a ľ u j e  
a) Pridelenie nájomného bytu uvedeného v ods. 1) písm. a) Uznesenia do užívania žiadateľke 
b) Nájomnú zmluvu na obdobie od 1.1.2024 – 31.12.2024 na prenájom nájomného bytu                         

v 30 b. j. na ulici Jesenského, súpisné číslo 1470 v Tisovci v súlade s VZN č. 5/2014 
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o podmienkach prideľovania a užívania mestských nájomných bytov, ktoré nadobudlo 
účinnosť 14.11.2014 pre žiadateľku p. Emíliu FERENČÍKOVÚ ml. 

3 )  p o v e r u j e   
SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. uzavrieť a podpísať z pozície správcu majetku a to stavby Nájomné 
byty 30 b. j. na ulici Jesenského č. s. 1470, Tisovec, nájomnú zmluvu podľa § 663 a nasl. 
Občianskeho zákonníka v lehote do 5 dní 

 

*** 

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia k bodu 11/27 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
1 )  b e r i e  n a  v e d o m i e  

a) Žiadosť Mgr. Moniky KOJNOKOVEJ, bytom ..........................., Tisovec o uzatvorenie nájomnej 
zmluvy na prenájom jednoizbového bytu č. 26 v 30 b. j. na ulici Jesenského s. č. 1470 v Tisovci 
na obdobie od 01.01.2024 – 31.12.2024, doručená dňa 20.11.2023, 

b) Uznesenie Komisie sociálnych služieb a školstva pri MsZ v Tisovci, že žiadateľka splnila  
podmienky v zmysle  Čl. II.,  Čl. III. VZN č. 5/2014 o podmienkach prideľovania a užívania 
mestských nájomných bytov  

2 )  s c h v a ľ u j e  
a) Pridelenie nájomného bytu uvedeného v ods. 1) písm. a) Uznesenia do užívania žiadateľke 
b) Nájomnú zmluvu na obdobie od 1.1.2024 – 31.12.2024 na prenájom nájomného bytu                          

v 30 b. j. na ulici Jesenského, súpisné číslo 1470 v Tisovci v súlade s VZN č. 5/2014 
o podmienkach prideľovania a užívania mestských nájomných bytov, ktoré nadobudlo    
účinnosť 14.11.2014 pre žiadateľku Mgr. Moniku KOJNOKOVÚ   

3 )  p o v e r u j e   
SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. uzavrieť a podpísať z pozície správcu majetku a to stavby Nájomné 
byty 30 b. j. na ulici Jesenského č. s. 1470, Tisovec, nájomnú zmluvu podľa § 663 a nasl. 
Občianskeho zákonníka v lehote do 5 dní 

 

*** 

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia k bodu 11/28 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
1 )  b e r i e  n a  v e d o m i e  

a) žiadosť p. Scarlety KOMJATYOVEJ, bytom ......................................, Tisovec o uzatvorenie 
nájomnej zmluvy na prenájom trojizbového bytu č. 27 v 30 b. j. na ulici Jesenského s. č. 1470 
v Tisovci na obdobie od 01.01.2024 – 31.12.2024, doručená dňa 05.12.2023, 

b) Uznesenie Komisie sociálnych služieb a školstva pri MsZ v Tisovci, že žiadateľka splnila  
podmienky v zmysle  Čl. II.,  Čl. III. VZN č. 5/2014 o podmienkach prideľovania a užívania 
mestských nájomných bytov  

2 )  s c h v a ľ u j e  
a) Pridelenie nájomného bytu uvedeného v ods. 1) písm. a) Uznesenia do užívania žiadateľke 
b) Nájomnú zmluvu na obdobie od 1.1.2024 – 31.12.2024 na prenájom nájomného bytu                       

v 30 b. j. na ulici Jesenského, súpisné číslo 1470 v Tisovci v súlade s VZN č. 5/2014 
o podmienkach prideľovania a užívania mestských nájomných bytov, ktoré nadobudlo    
účinnosť 14.11.2014 pre žiadateľku p. Scarletu KOMJATYOVÚ    

3 )  p o v e r u j e   
SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. uzavrieť a podpísať z pozície správcu majetku a to stavby Nájomné 
byty 30 b. j. na ulici Jesenského č. s. 1470, Tisovec, nájomnú zmluvu podľa § 663 a nasl. 
Občianskeho zákonníka v lehote do 5 dní 

 
*** 
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Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia k bodu 11/29 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
1 )  b e r i e  n a  v e d o m i e  

a) Žiadosť Mgr. Martiny VOJTEKOVEJ, bytom ............................., Tisovec o uzatvorenie nájomnej 
zmluvy na prenájom dvojizbového bytu č. 28 v 30 b. j. na ulici Jesenského s. č. 1470 v Tisovci 
na obdobie od 01.01.2024 – 31.12.2024, doručená dňa 14.11.2023, 

b) Uznesenie Komisie sociálnych služieb a školstva pri MsZ v Tisovci, že žiadateľka splnila  
podmienky v zmysle  Čl. II.,  Čl. III. VZN č. 5/2014 o podmienkach prideľovania a užívania 
mestských nájomných bytov  

2 )  s c h v a ľ u j e  
a) Pridelenie nájomného bytu uvedeného v ods. 1) písm. a) Uznesenia do užívania žiadateľke 
b) Nájomnú zmluvu na obdobie od 1.1.2024 – 31.12.2024 na prenájom nájomného bytu                       

v 30 b. j. na ulici Jesenského, súpisné číslo 1470 v Tisovci v súlade s VZN č. 5/2014 
o podmienkach prideľovania a užívania mestských nájomných bytov, ktoré nadobudlo 
účinnosť 14.11.2014 pre žiadateľku Mgr. Martinu VOJTEKOVÚ    

3 )  p o v e r u j e   
SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. uzavrieť a podpísať z pozície správcu majetku a to stavby Nájomné 
byty 30 b. j. na ulici Jesenského č. s. 1470, Tisovec, nájomnú zmluvu podľa § 663 a nasl. 
Občianskeho zákonníka v lehote do 5 dní 

 

*** 

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia k bodu 11/30 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
1 )  b e r i e  n a  v e d o m i e  

a) Žiadosť firmy CALMIT spol. s.r.o. Bratislava, o uzatvorenie nájomnej zmluvy na prenájom 
jednoizbového bytu č. 29 v 30 b. j. na ulici Jesenského s. č. 1470 v Tisovci na obdobie od 
01.01.2024 – 31.12.2024, doručená dňa 27.11.2023, 

b) Uznesenie Komisie sociálnych služieb a školstva pri MsZ v Tisovci, že žiadateľ splnil  
podmienky v zmysle  Čl. II.,  Čl. III. VZN č. 5/2014 o podmienkach prideľovania a užívania 
mestských nájomných bytov  

2 )  s c h v a ľ u j e  
a) Pridelenie nájomného bytu uvedeného v ods. 1) písm. a) Uznesenia do užívania žiadateľovi 
b) Nájomnú zmluvu na obdobie od 1.1.2024 – 31.12.2024 na prenájom nájomného bytu                          

v 30 b. j. na ulici Jesenského, súpisné číslo 1470 v Tisovci v súlade s VZN č. 5/2014 
o podmienkach prideľovania a užívania mestských nájomných bytov, ktoré nadobudlo 
účinnosť 14.11.2014 pre žiadateľa firmu CALMIT spol. s.r.o. Bratislava  

3 )  p o v e r u j e   
SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. uzavrieť a podpísať z pozície správcu majetku a to stavby Nájomné 
byty 30 b. j. na ulici Jesenského č. s. 1470, Tisovec, nájomnú zmluvu podľa § 663 a nasl. 
Občianskeho zákonníka v lehote do 5 dní 

 

*** 

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia k bodu 11/31 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
1 )  b e r i e  n a  v e d o m i e  

a) Žiadosť p. Maroša ADAMEKA, bytom ................................, Tisovec o uzatvorenie nájomnej 
zmluvy na prenájom trojizbového bytu č. 30 v 30 b. j. na ulici Jesenského s. č. 1470 v Tisovci 
na obdobie od 01.01.2024 – 31.12.2024, doručená dňa 28.11.2023, 
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b) Uznesenie Komisie sociálnych služieb a školstva pri MsZ v Tisovci, že žiadateľ splnil  
podmienky v zmysle  Čl. II.,  Čl. III. VZN č. 5/2014 o podmienkach prideľovania a užívania 
mestských nájomných bytov  

2 )  s c h v a ľ u j e  
a) Pridelenie nájomného bytu uvedeného v ods. 1) písm. a) Uznesenia do užívania žiadateľovi 
b) Nájomnú zmluvu na obdobie od 1.1.2024 – 31.12.2024 na prenájom nájomného bytu                       

v 30 b. j. na ulici Jesenského, súpisné číslo 1470 v Tisovci v súlade s VZN č. 5/2014 
o podmienkach prideľovania a užívania mestských nájomných bytov, ktoré nadobudlo 
účinnosť 14.11.2014 pre žiadateľa p. Maroša ADAMEKA    

3 )  p o v e r u j e   
SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. uzavrieť a podpísať z pozície správcu majetku a to stavby Nájomné 
byty 30 b. j. na ulici Jesenského č. s. 1470, Tisovec, nájomnú zmluvu podľa § 663 a nasl. 
Občianskeho zákonníka v lehote do 5 dní 

 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenia 
k bodom 11/3 až 11/31 prijali v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: ---  

UZNESENIA MZ č. 216/2023 až č. 244/2023 
 

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Navrhujem do budúcnosti zvážiť, lebo to 
platné VZN z roku 2014 o nájme bytov tam zakotvuje a úplne jasne, možnosť opcie v takýchto 
prípadoch. Na tá opcia je len jednostranná zo strany nájomcu. Ušetril by sa čas aj administrácia. Dalo 
by sa to do nájomnej zmluvy.    

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Neviem, či to bude možné, nakoľko na túto bytovku mesto 
spláca úver zo Štátneho fondu rozvoja bývania. A keď prišli na kontrolu, tak povedali, že nemôže to 
byť dlhšie ako na jeden rok. A každý rok by sa to malo schvaľovať na novo ten nájomný vzťah. Tým, že 
sa ešte spláca ten úver, tak asi nie je možné to dať do zmluvy, vždy to má prejsť uznesením 
mestského zastupiteľstva, kto tam bude nájomníkom. 

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Z dôvodu, že je to cez štátny fond rozvoja 
bývania? 

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Áno. Keď boli na kontrole, tak nás na toto upozornili.   

Ing. Štefan Bálint, riaditeľ spol. SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. - V tej dobe to bolo schvaľované na 
dobu neurčitú. A vytkli nám, že sa zmluva môže uzatvárať len na jeden kalendárny rok.  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Potom musíme zmeniť aj VZN, lebo tu je 
napísané, že len nájomca má právo, pokiaľ dodrží podmienky. Muselo by sa doplniť, že: „ak 
prenajímateľ v lehote dva alebo tri mesiace pred ukončením neoznámi písomne, že nepredĺži 
zmluvu.“.    

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Chcem sa ešte opýtať, či pán M. A. má zaplatený ten 
nedoplatok? 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Áno, je.  
 
 

K bodu 12) Dodatky k nájomným zmluvám o dočasnom užívaní časti nehnuteľnosti 

Ing. Karol Kubíni, predseda Komisie sociálnych služieb a školstva - Na komisii sme sa ďalej zaoberali 
dodatkami k nájomným zmluvám o dočasnom užívaní časti nehnuteľnosti pre p. Dušana Manicu (bod 
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12/1) a p. Vladimíra Mikulajčíka (bod 12/2). Komisia doporučuje schváliť dodatky k nájomnej zmluve 
pre oboch žiadateľov.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ak nemáte žiadne pripomienky a návrhy k týmto bodom, 
prosím predsedu návrhovej komisie, aby prečítal postupne návrhy na uznesenia.  

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia k bodu 12/1 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci  
s c h v a ľ u j e  
Dodatok č. 3 k Nájomnej zmluve o dočasnom užívaní časti nehnuteľnosti zo dňa 09.09.2022 –  
rodinný dom na ulici Daxnerovej súpisné číslo 657/45 v Tisovci, vedenej na LV č. 1354   (vlastník 
Mesto Tisovec), pre Dušana MANICU, trvale bytom ......................... Tisovec. Predmetom Dodatku č. 3 
je  zmena Článku V.  Zmluvy o dočasnom užívaní  časti nehnuteľnosti „Doba nájmu“, ktorá sa mení 
vetou nasledovného znenia: „Doba prenájmu sa predlžuje do 30.06.2024“.  Ostatné články zmluvy 
ostávajú v pôvodnom znení. 
 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie 
prijalo v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 

UZNESENIE MZ č. 245/2023 

*** 

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia k bodu 12/2 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci  
s c h v a ľ u j e  
Dodatok č. 3 k Nájomnej zmluve o dočasnom užívaní časti nehnuteľnosti zo dňa 09.09.2022– rodinný 
dom na ulici Daxnerovej súpisné číslo 657/45 v Tisovci, vedenej na LV č. 1354 (vlastník Mesto Tisovec) 
pre Vladimíra MIKULAJČÍKA, trvale bytom ................................... Tisovec. Predmetom Dodatku           
č. 3 je zmena článku V. Zmluvy o dočasnom užívaní nehnuteľnosti „Doba nájmu“, ktorá sa mení vetou 
nasledovného znenia: „Doba nájmu sa predlžuje do 30.06.2024“. Ostatné články zmluvy ostávajú 
v pôvodnom znení. 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie 
prijalo v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 

UZNESENIE MZ č. 246/2023 
 
 

K bodu 13) VZN Mesta Tisovec č. 5/2023, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2021                    
                     o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu mesta 

Ing. Erik Lopušný, predseda Komisie kultúry a športu - Komisia kultúry a športu dostala za úlohu 
v marci 2023 aktualizovať VZN č. 1/2021 o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu mesta. 
Návrh VZN Mesta Tisovec č. 5/2023, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2021 o podmienkach 
poskytovania dotácií z rozpočtu mesta ste dostali v písomnej podobe. Návrh VZN bol zverejnený na 
úradnej tabuli mesta a webovom sídle mesta počas zákonnej lehoty 15 dní pred zasadnutím 
mestského zastupiteľstva, v termíne od 01.12.2023 do 11.12.2023. Počas lehoty určenej na 
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podávanie pripomienok nebola doručená k návrhu VZN ani jedna pripomienka. Snažili sme sa nastaviť 
kritéria tak, aby sa s nimi čo najlepšie pracovalo.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Podmienky sú nastavené v podstate tak, ako sme sa dohodli. Treba 
povedať, že teraz sa preferujú kluby z väčšou finančnou záťažou. Do návrhu VZN sa už nepodarilo 
zapracovať to, čo sa pýtal p. Cibuliak, aby VZN odrážalo aj inú finančnú pomoc zo strany mesta pre 
takýto športový klub. Dnes to nie je riešiteľné, keďže sa na to pýtal p. Cibuliak, ale v budúcnosti to 
tam bude treba zapracovať, pretože potom podporujeme jednostranne len jeden športový klub a nie 
ostatné. A aby sme k tomu urobili nejakú brzdu, tak navrhujem doplniť Čl. 5 o nový bod 12, kde by sa 
jednoducho obmedzila výška dotácie pre jeden klub, aby sa nám nestalo, že budeme rozdeľovať 
dotácie pre finančne náročné kluby a na ostatné sa potom nepozrieme. Znenie toho bodu 12 by malo 
byť: Výška dotácie pre jednotlivý klub nesmie byť vyššia ako nejaké percento z celkovej rozdeľovanej 
sumy. Rozumiete tomu?  

Ing. Erik Lopušný, poslanec MZ - Rozumiem.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Ja v zásade s tými kritériami súhlasím, ale treba nastaviť aj zrkadlo, 
aby tá dotácie nebola prideľovaná jednostranne v našich podmienkach pre jednotlivé kluby.         

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Aké sú návrhy na to percento?  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Z toho, čo sa bežne prideľuje, niekde na úrovni 50%, aby to bolo 
obmedzené. 

Ing. Erik Lopušný, poslanec MZ - Takže maximálne 50%? 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Je to určite viac. 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Zhruba, neviem presne.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Vlani sa prerozdeľovalo 23 000 eur a 14 500 eur išlo na 
mestský športový klub. Takže reálne to je 60% až 65%.    

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Povedal som orientačné číslo, nehovorím, že je to konečné, ale to 
obmedzenie musíme dať, pretože máme asi desať subjektov, ktorým prideľujeme dotáciu. A potom 
by sa mohlo stať v zmysle tých kritérií, že na niektoré subjekty dotácia nevyjde. Kľudne tam môže byť 
aj 60%.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Keď to prepočítame podľa vlaňajšieho a predvlaňajšieho 
roka, tak je 60% až 65% pre mestský športový klub. Musí sa nájsť všeobecná zhoda. 

Ing. Erik Lopušný, poslanec MZ - Ono sa nám to stále vracia ako bumerang, akokoľvek to budeme 
ohýnať.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ – Rozumiem. To čo chceme, ale nemôže sa stať, že v zmysle tých 
kritérií 90% z dotácie dostane jeden klub. Preto hovorím, že tu musíme mať niekde strop. A aký strop, 
môžeme sa o tom podebatovať, ak s tým súhlasíte, aby ten nejaký strop tam bol.   

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Vyjadrite sa k tomu. A až potom ten bod zapracujeme do 
VZN.   

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Do Čl. 5 bod 12, aby tam ten finančný strop bol, aby finančná 
dotácia pre jeden subjekt  bola maximálne 60% z celkovej výšky prideľovanej dotácie. Keď sa ukáže, 
že to má byť iné percento, môže sa to potom zmeniť. Proste musíme myslieť na to, že tie financie 
musíme prerozdeliť pre viacej subjektov.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Tak už treba len všeobecnú zhodu na percentá a zapracovať 
bod do VZN. Ako navrhujete citáciu toho bodu?  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Maximálna výška dotácie pre jeden žiadajúci subjekt je 65% 
z celkovej výšky prideľovanej dotácie. Ak súhlasíte s takým číslom. 
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Ing. Erik Lopušný, poslanec MZ - S tým by sa dalo pracovať.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa VZN doplnilo               
v Čl. 5 o bod 12), kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ 
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 
 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa VZN prijalo 
v pozmenenom znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ 
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 
 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Konštatujem, že mestské zastupiteľstvo sa kvalifikovanou 
väčšinou uznieslo na návrhu VZN č. 5/2023.  
 
 

K bodu 14) Dohoda o podmienkach spolupráce pri realizácii vodnej stavby „Tisovec,  
                    rekonštrukcia verejného vodovodu na uliciach Partizánska a Daxnerova“  
                    a stavby „Veľkoplošná oprava cesty I/72 Tisovec CSM – križovatka  
                    Vápenka Tisovec Mesto“ a zároveň zmluva o budúcej zmluve o zriadení   
                    vecného bremena na nehnuteľnom majetku mesta 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dohodu o podmienkach spolupráce ste dostali v písomnej 
podobe, kde v Čl. 3 sú uvedené naše záväzky. Nie je to finálna verzia, môžete ju pripomienkovať, aby 
sme sa vedeli posunúť v rokovaní so Slovenskou správou ciest a Stredoslovenskou vodárenskou 
spoločnosťou, a. s.  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - V rámci tejto dohody konzultuje aj druhú 
zmluvu, dôležitejšiu a zaväzujúcu pre nás. Zmluvu o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena. Nie 
je to vylúčené, môže to byť v jednom, ale problémom je, že to koliduje s našimi Zásadami 
o hospodárení s majetkom mesta. V tej zmluve, o budúcej zmluve, o zriadení vecného bremena sa 
máme zaviazať, že po skončení tej líniovej stavby, zriadime vecné bremeno v prospech oprávneného, 
podotýkam kanalizácie, ale oni navrhujú bezodplatné vecné bremeno. Naše platné Zásady 
hospodárenia s majetkom mesta pri takýchto líniových stavbách uvažujú len o možnosti odplatného 
vecného bremena. Po realizácii stavby, vytyčovací plán, a potom 10 eur alebo 13 eur, neviem, 
nemám to tu pred sebou, za jeden bežný meter. Takto to bolo aj na minulom zastupiteľstve, keď sme 
riešili líniovú stavbu Losinec so Stredoslovenskou - distribučnou, a. s.. Oni doručili aj znalecký 
posudok, bola určená odplata za zriadenie vecného bremena, a potom sa podpísala aj zmluva.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - K zmluve o zriadení vecného bremena by sme mali pristúpiť v čase, 
keď cesta bude hotová. Myslím na komplet, aj asfalt, teda všetko. Keď oni urobia všetko, my im 
zriadime vecné bremeno. A my nemôžeme zo zmluvy tlačiť na to, aby oni potom tlačili na cestárov, 
aby to urobili. A to sa dá dosiahnuť len tým, že v zmluve bude zakotvené, lebo to, čo hovoril Mgr. 
Migaľa je pravda, ale teoreticky máme na to dva roky, aby sme sa na to pripravili v zásadách. To 
vieme urobiť, aj si to uvedomujeme, ako problém, ale toto si vieme ošetriť. No čo si nevieme ošetriť 
je, aby sa nestalo, že vodári si urobia svoje, my im podpíšeme zmluvu o zriadení vecného bremena 
a potom to ďalej nebudú riešiť. Jediný tlak majú oni na cestárov v zmysle zmluvy, len oni môžu 
ukladať pokutu. Ak je ešte možné nejaké jednanie, či máme ešte nejaké tlaky, to viete len vy použiť. 
Jeden možný tlak, ktorý môžeme použiť až potom, keď bude cesta na komplet hotová. A druhá vec je, 
že zmluva by sa mala rozšíriť v tých častiach, kde sú dve ustanovenia o zmluvných pokutách, aby sa 
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tie zmluvné pokuty platili aj v prospech mesta, aby aj mesto malo možnosť uplatňovať zmluvnú 
pokutu. Lebo my nemáme možnosť ani vodárov a ani cestárov donútiť k tomu, aby vo vzťahu k sebe 
navzájom uplatňovali sankcie, ktoré im zmluva umožňuje. No zodpovední pred občanmi budeme my. 
Keď to už bude dva roky rozkopané, aj to bude zle a nehovoriac o tom, že to bude rozkopané nejako 
dlhšie a celá realizácia bude v nedohľadne.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Do toho návrhu dohody zapracujeme, že vecné bremeno 
zriadime až po úplnom ukončení rekonštrukcie cesty, keď bude aj asfalt.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Áno. A v tomto prípade nemám problém, že by to bolo bezodplatné 
vecné bremeno. No potom si to budeme musieť vnútorne upraviť, aby sme mali najdlhšiu časť mesta 
hotovú. V dohode sa v dvoch bodoch hovorí o zmluvných pokutách, že ak vodári nedokončia stavbu 
do konca budúceho roka, tak cestári majú nárok na zmluvnú pokutu a v ďalšom bode je to naopak, že 
ak cestári nedokončia stavbu do konca roku 2025, tak vodári majú nárok na zmluvnú pokutu. 
A v týchto dvoch bodoch by bolo dobré dopracovať, že aj mesto Tisovec môže vymáhať zmluvnú 
pokutu, ak nedodržia termín.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dobre. Čo sa týka tohto, som v kontakte s nimi a diskutujeme 
na túto tému. Je veľká pravdepodobnosť, že bude výjazdové rokovanie vlády SR v okrese Rimavská 
Sobota, ako jeden z prvých okresov, okrem východu. A prebehla už aj komunikácia medzi ministrom 
dopravy, že by prišiel do Tisovca, resp. pôjdeme na miesto konania zasadnutia vlády SR. Predmet 
tejto dohody vznikol medzi ministerstvom dopravy a Slovenskou správou ciest, aby sa to zosúladilo. 
Stredoslovenská vodárenská prevádzková spoločnosť už má vysúťaženého dodávateľa, čiže oni, keď 
reálne dôjde k dohode, keď upravíme tieto vzťahy, oni reálne budú na budúci rok robiť vodovod. A zo 
strany ministerstva dopravy cez Slovenskú správu ciest, musia posunúť o rok tú veľkoplošnú opravu 
cesty, ktorá je naplánovaná. 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Len, aby sa nezmenili priority a my budeme mať tri roky rozkopanú 
cestu. 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Preto som tú dohodu v prvom štádiu namietal, lebo oni 
chceli, aby sa mesto zaručilo, že by sme to my potom zabezpečili, ak by došlo k tomuto. Po novom 
roku budem pracovať na tom, aby sme to zosynchronizovali, lebo v II. štvrťroku chcú začať robiť 
vodovod. Musí byť vzájomná dohoda medzi Slovenskou správou ciest a Stredoslovenskou 
vodárenskou spoločnosťou, a. s..   

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Jedine toto by sa tam malo dať, lebo osobne si myslím a o čom 
nepochybujem, že to vodári spravia, lebo je to v ich záujme, aby to urobili.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Áno, oni už majú vysúťaženého dodávateľa. My to tam 
zapracujeme, potom vám pošleme návrh dohody, čo sme zapracovali, odsúhlasíme si to a ja to 
potom pošlem právnikom vodární, aby oni potom vstúpili do pripomienkovania s cestármi. A ešte sa 
aj tak budeme musieť k tomu stretnúť, aby sa uzavrela tá dohoda.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Keď sa boja dvojitých zmluvných pokút, nie je problém, aby tie 
zmluvné pokuty vyberalo aj mesto. Ak z tých článkov pri jednom vypadnú cestári a pri druhom vodári. 
A ten, kto bude môcť pokutovať, je mesto.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - My sme dohodnutí s právnikom Stredoslovenskej 
vodárenskej spoločnosti, a. s., že zajtra im dám informáciu, čo budeme zapracovávať, aby oni vedeli 
dohodnúť jednania. A podľa mňa to už bude len niekedy v januári alebo vo februári. Budeme to 
musieť dotiahnuť a komunikovať s ministerstvom dopravy. Takže toto zapracujeme do dohody 
a pošleme vám to do mailu, aby sme to mohli posunúť ďalej.   

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - V dohode, pri záväzkoch mesta, v písmene f) máme na vlastné 
náklady zabezpečiť prevádzkovanie a akcieschopnosť požiarnych hydrantov (odberných miest). 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Samospráva to už má povinnosť zo zákona.   
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Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - To musíme? 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Áno. Na to sme už boli upozornení a budeme mať aj podľa 
všetkého kontrolu v nasledujúcom roku. Prevádzku hydrantov si bude mesto riešiť vo vlastnej réžii.  
Komunikoval som o tom už aj s vodárňami, aj s riaditeľom hasičov. Preto je to už zapracované aj 
v tejto dohode, lebo je to povinnosť samosprávy.   

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Ak by sme to nedodržali, nehrozia nám žiadne 
pokuty ani riziká. A budú fungovať len ako odvzdušňovacie a odkaľovacie ventily.  

Ing. Štefan Bálint, riaditeľ spol. SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. - Stále budú mať právo s nimi nakladať 
vodári, keď budú majetkom mesta, lebo oni to používajú na odkaľovanie.   

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - My to vlastne ešte nemáme. Opýtam sa. A tam potom pôjde 
merač.  

Ing. Štefan Bálint, riaditeľ spol. SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. - Potom by sa nemalo platiť za tú vodu, 
keď budú potrebovať odkaliť cez hydrant a meraná bude pre mesto.   

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Potom už nebude môcť slúžiť na odkaľovanie, lebo bude 
hydrant.  

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Tak potom ako budú odkaľovať? 

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Keby sa nenamontovali hydranty, čo je naša 
povinnosť, tak to ostane tak ako je.  

Ing. Štefan Bálint, riaditeľ spol. SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o.  - Odkaľujú stále, odvzdušňujú po celom 
mesta, oni to potrebujú, lebo len cez hydranty to vedia urobiť.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ak si dobre pamätám, tak tri alebo štyri v rámci mesta by 
mali byť vyhradené na požiarny hydrant.  

Ing. Štefan Bálint, riaditeľ spol. SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. - Napríklad aj v našom areáli je jeden.   

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ešte to nie je sfinalizované. A už sa to riešilo aj na ZMOGaM-e 
a tiež na to upozornil aj riaditeľ hasičského zboru, že to bude treba riešiť, lebo sa upravila legislatíva 
a prechádza to na samosprávy. Takže ešte raz, do dohody zapracujeme, že až po ukončení stavby sa 
zriadi vecné bremeno. A tiež sa zapracujú zmluvné pokuty, aby ich aj mesto mohlo ukladať. A vecné 
bremeno by v tomto prípade mohlo byť bezodplatne. Ak už nemáte žiadne pripomienky a návrhy 
k tomuto bodu, prosím predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh na uznesenie.  

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia  

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci  
s c h v a ľ u j e  
Uzatvorenie Dohody o podmienkach spolupráce pri realizácii vodnej stavby „Tisovec - rekonštrukcia 
verejného vodovodu na uliciach Partizánska a Daxnerova“ a stavby „Veľkoplošná oprava cesty I/72 
Tisovec CSM – križovatka vápenka Tisovec Mesto“, medzi účastníkmi dohody Stredoslovenskou 
vodárenskou spoločnosťou, a. s., so sídlom Partizánska cesta 5, 974 01 Banská Bystrica, Slovenskou 
správou ciest, so sídlom Miletičova 19, 826 16 Bratislava a Mestom Tisovec a zároveň zmluvy 
o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena na nehnuteľnom majetku mesta, s pripomienkami  
 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie 
prijalo v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 
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UZNESENIE MZ č. 247/2023 

 
JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Pozrel som si za tie zmluvné pokuty, je to Čl. III ods. 1, písm. f)                    
a ods. 2 písm. g). 
 
  

K bodu 15) Nadobudnutie nehnuteľného majetku do vlastníctva mesta  
                     „Novostavba turistickej útulne Sláviček“ 

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Oddelenia sociálneho a školstva - Na poslednom zasadnutí mestského 
zastupiteľstva ste boli informovaní ohľadne nadobudnutia majetku do vlastníctva, čo sa týka 
turistickej útulne Sláviček. Pripravilo sa k tomu aj uznesenie, ktorým schválite nadobudnutie majetku 
titulom daru do vlastníctva mesta. K tomu som pripravil aj darovaciu zmluvu. Všetky podmienky 
potencionálneho darcu ešte neboli splnené. Pretože na stránke ministerstva vnútra SR, kde sú 
povinne registrované stanovy občianskych združení ako vlastníka (sú vytlačené a sú súčasťou spisu), 
tam z nehnuteľným majetkom nemôže nakladať štatutár, ktorý ich zastupuje, iba výkonný výbor. Tak 
som ich vyzval, aby tam vložili nejaké právoplatné rozhodnutie výkonného výboru. Je to spomenuté 
pri nadobudnutí aj sledovací proces darovacej zmluvy. Pre zaujímavosť, ešte taká vec, v piatok 
poobede doručili návrh darovacej zmluvy ako potencionálna strana. Chceli tam ešte také veci, že sa 
zaviažeme a nepredáme, že to nebudeme využívať na komerčné účely atď., ale to odporuje tomu, 
aby to spĺňalo podmienky nájmu. Nemôžu si tam vymenovať práva v darovacej zmluve. To som im 
vysvetlil, odpoveď zatiaľ nedali. A ani som to nedal do darovacej zmluvy, lebo by to bolo neplatné.  Ak 
nemáte žiadne pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím predsedu návrhovej komisie, aby 
prečítal návrh na uznesenie.  

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci  
1 )  b e r i e  n a  v e d o m i e   

a) Ponuku KST Hikemates, Dunajská 7617/8, 811 08 Bratislava-Staré Mesto, právna forma: 
občianske združenie, IČO: 52605434, registračné číslo: VVS/1-900/90-57154 (ďalej len „darca“) 
na bezodplatný prevod vlastníckych práv k nehnuteľnosti vo výlučnom vlastníctve darcu, a to: 
drobná stavba (v zmysle ustanovení § 139b ods. 7 zákona č. 50/1976 Zb. zákon o územnom 
plánovaní a stavebnom poriadku (stavebný zákon): „Novostavba Turistickej útulne Sláviček“, 
ktorú realizoval stavebník: KST Hikemates, Dunajská 7614/8, 811 08 Bratislava, na základe 
súhlasného Oznámenia k ohlásenej drobnej stavbe v zmysle § 57 ods. 2 zákona č. 50/1976 Zb. 
o územnom plánovaní a stavebnom poriadku v znení neskorších predpisov, číslo: 4751/2022,                
zo dňa 10. júna 2022, vydaného vecne a miestne príslušným orgánom - Mestom Tisovec (ďalej 
len „Oznámenie“), na parcele registra „C“, parcelné číslo: 675/2, druh pozemku: ostatná plocha, 
vedenej Okresným úradom v Rimavskej Sobote, katastrálnym odborom, zapísanej na liste 
vlastníctva č. 178, pre katastrálne územie: Rimavská Píla, obec: Tisovec (ďalej len „predmet 
prevodu“) na Mesto Tisovec, 

b) Predmet prevodu – drobná stavba nemá pridelené súpisné číslo a nie je evidovaná (zapísaná)              
v katastri nehnuteľností a vlastníci a iné oprávnené osoby z práva k predmetnej nehnuteľnosti 
nie sú evidovaní (zapísaní) v liste vlastníctva 

2 )  s c hv a ľ u j e  
a) V súlade s Článkom 4, ods. 2) Zásad hospodárenia s majetkom mesta nadobudnutie predmetu 

prevodu v hodnote 44 400,00 EUR (štyridsaťštyritisíc eur) Mestom Tisovec, a to bezodplatným 
prevodom - darovaním, za podmienok dohodnutých v návrhu Darovacej zmluvy, 

b) Znenie Návrhu Darovacej zmluvy, tak ako bolo predložené v materiáloch pre rokovanie 
mestského zastupiteľstva 

3) o d p o r ú č a  
Primátorovi mesta, do 5 dní od účinnosti Uznesenia uzavrieť a podpísať, z pozície štatutárneho 
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orgánu Mesta Tisovec, Darovaciu zmluvu podľa § 628 a násl. zákona  č. 40/1964 Zb. Občianskeho 
zákonníka k predmetu prevodu 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie 
prijalo v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 

UZNESENIE MZ č. 248/2023 
 
 

K bodu 16) Správa z vykonanej kontroly „Kontrola čerpania rozpočtu z hľadiska  
                     rozpočtovej klasifikácie a správnosti účtovania ku dňu 31.08.2023“ 

JUDr. Ivana Bariová, hlavná kontrolórka mesta - Správu z vykonanej kontroly „Kontrola čerpania 
rozpočtu z hľadiska rozpočtovej klasifikácie a správnosti účtovania ku dňu 31.08.2023“ ste dostali 
v písomnej podobe. Dátum doručenia správy bol k 04.12.2023, námietky neboli podané. Prešla som si 
podrobne čerpanie rozpočtu. Vyplynulo to z toho, že záverečný účet mesta za rok 2022 bol prijatý 
s podmienkou a výhradami. Zamerala som sa na správnosť výkazov FIN, potom aj na interné doklady, 
ako sú faktúry, bankové výpisy atď.. Podrobne som prešla všetkých 14 programov. Ako ste videli, na 
niektorých bolo čerpanie primerané ku koncu augusta, čo by malo byť približne na 66%. Na 
niektorých bolo prekročené aj vyše 110% a na niektorých bolo čerpanie nulové. Navrhla som zostaviť 
budúcoročný rozpočet tak, aby trochu boli tie výdavky a príjmy vyrovnané. Počas kontroly bolo 
zistené, že niektoré platby na mzdy boli zle zaúčtované, napr. plavčíkov, ale to bolo v priebehu 
kontroly odstránené. Čo sa týka kontroly účtovných dokladov - faktúr príjmových a výdavkových 
dokladov, v správe, pre vás poslancov, som podrobne rozpísala len prvé dva body za mesiace január 
a február. A ďalej som napísala, že týmto spôsobom boli kontrolované aj až do mesiaca august, 
vzhľadom na to, že to bolo obsažné. Keď má niekto záujem, môže nahliadnuť do kompletnej správy, 
ktorá je založená u mňa. Na základe mojich zistení a odporučení, bývalá pani prednostka v rámci 
svojej pôsobnosti, už prijala opatrenia na nápravu zistených nedostatkov, ktoré mi predložila ešte 
05.12.2023. Dúfam, že na konci roka sa nám nestane to, čo minulý rok. Skúsim na to dohliadnuť, aby 
tie výkazy FIN neboli odoslané skôr, než budú odsúhlasené so skutočnosťou, lebo potom by nám 
hrozila kontrola z finančného úradu alebo ministerstva financií SR. Keby sa už druhýkrát prijal 
záverečný účet s výhradou, tak to by nebolo dobré. Dáme si na to pozor. A to bolo aj zmyslom tejto 
kontroly.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Keď ste zistili, že niektoré položky sú prečerpané a niektoré nie 
sú celkom čerpané, nie je ešte podnet na to, že by sa urobilo rozpočtové opatrenie, aby sa to nejak 
upravilo. 

JUDr. Ivana Bariová, hlavná kontrolórka mesta - Kontrola bola do konca augusta a v mesiaci 
september a október naskočili platby. Tento stav bol vtedy, nemôžte to tak brať, v septembri, októbri 
a novembri sa to zmenilo. Ja som mala urobiť kontrolu do tohto dátumu a tam to dosť vyskakovalo. 
Do konca roka sa to upraví, popresúva. Priemer bol 66%, ale to sa nedá dodržať, to je ideálny stav. 
A čo sa týka faktúr a dokladov tam som nezistila pochybenia, tam boli všetky náležitosti dodržané, len 
tie výkazy FIN musíme dostriehnuť.   

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Treba to dostriehnuť, aby to neodišlo skôr, ako sa to 
skontroluje. 

JUDr. Ivana Bariová, hlavná kontrolórka mesta - Proste to nemôže byť pustené do systému bez toho, 
aby sa to odsúhlasilo so skutočnosťou, tak ako to bolo vlani. A v systéme sa to už nedá opraviť.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - To sa posiela do konca januára alebo dokedy? 
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JUDr. Ivana Bariová, hlavná kontrolórka mesta - Myslím, že áno, a účtovníčka to poslala veľmi skoro.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Bez toho, aby si to dala odsúhlasiť.  

JUDr. Ivana Bariová, hlavná kontrolórka mesta - Bez odsúhlasenia s vedúcou to odoslala. A keď to 
tam už je a prídeš na chybu, už to neviem opraviť. Preto ste mali záverečný účet podľa výkazov 
a čerpanie podľa skutočnosti. Za rok 2023 by sa to už nemalo stať.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Pri kontrole rozpočtovej klasifikácie ste išli do detailov?  

JUDr. Ivana Bariová, hlavná kontrolórka mesta - Vybrala som si doklady, čo boli a tie som 
skontrolovala. 

JUDr. Mário Keleti poslanec MZ - Lebo ste naznačili, že pri mzdách nebola dodržaná rozpočtová 
klasifikácia. 

JUDr. Ivana Bariová, hlavná kontrolórka mesta - Dve som našla, plavčíci boli zle zaúčtovaní. A celé 
účtovníctvo nemôžem prejsť.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Už v októbri na Ekonomickej komisii som sa pýtal, kedy bude 
rozpočtový audit, na ktorom sme sa dohodli na začiatku roka? 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Nemám k tomu informácie, či už Ing. Majerová má k tomu 
podklady, dám vám spätnú väzbu do mailu. Viem, že sa to dohodovalo minulý mesiac, ale nemám 
k tomu informáciu.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Už v októbri som sa na to pýtal. 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Zariadim a dám vám potom informáciu. Ak už nemáte žiadne 
pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh na 
uznesenie.  

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci  
b e r i e  n a  v e d o m i e  
Správu z vykonanej kontroly „Kontrola čerpania rozpočtu z hľadiska rozpočtovej klasifikácie 
a správnosti účtovania ku dňu 31.08.2023“ 
 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie 
prijalo v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 

UZNESENIE MZ č. 249/2023 
 
 

K bodu 17) Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky MESTA TISOVEC  
                    na I. polrok 2024  

JUDr. Ivana Bariová, hlavná kontrolórka mesta - Plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2024 ste dostali 
v písomnej podobe. Bol vytvorený v spolupráci s bývalou pani prednostkou. V prvom polroku sú 
naplánované kontroly: Kontrola činnosti Oddelenia výstavby - platnosť revíznych správ v objektoch vo 
vlastníctve Mesta Tisovec. Prišla na to, že tam sú nejaké pochybenia alebo neplatné termíny. 
A potom je to Kontrola Evidencie odpadov za I. polrok 2023 v Mestskej kompostárni „Rudov dvor“ a 
„Zberný dvor“. Tam tiež boli v minulosti nesprávne výpočty. A samozrejme bude odborné stanovisko 
k návrhu rozpočtu mesta Tisovec na rok 2024, čo malo byť už v tomto roku, ale sa to presúva. A do 
konca júna mám podať odborné stanovisko k záverečnému účtu mesta Tisovec za rok 2023. Stála 
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kontrolná činnosť ostáva taká istá, aj spolupráca a preverovanie, keď je nejaká sťažnosť alebo dopyt 
od občanov. Gro kontrolnej činnosti je v tých prvých piatich bodoch.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ak nemáte žiadne pripomienky a návrhy k tomuto bodu, 
prosím predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh na uznesenie.  

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci  
schvaľuje  
Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky MESTA TISOVEC na I. polrok 2024 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie 
prijalo v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 8 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 
NEPRÍTOMNÁ PRI HLASOVANÍ: Ing. Hana Homoľová  

UZNESENIE MZ č. 250/2023 

 

K bodu 18) Rôzne  

18/1 Informácia o organizačnej zmene Komisie výstavby, rozvoja mesta a CR -  
          zmena tajomníka komisie  

Róbert Boháčik, predseda Komisie výstavby, rozvoja mesta a CR - Na základe toho, že Ing. Csölleová 
nastúpila a zastupuje Ing. Kokavca na Odd. výstavby, rozvoja mesta a CR, po dohode s vedením mesta 
sme sa dohodli, že nahradí p. Maďarovú a bude pracovať ako tajomníčka Komisie výstavby, rozvoja 
mesta a CR. Touto cestou by som sa chcel p. Maďarovej poďakovať za doterajšiu vynikajúcu 
spoluprácu. 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ak nemáte žiadne pripomienky a návrhy k tomuto bodu, 
prosím predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh na uznesenie.  

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci  
b e r i e  n a  v e d o m i e  
Poverenie primátora mesta, ktorým v zmysle Čl. 8. ods. 2 Organizačného a Rokovacieho poriadku 
komisií Mestského zastupiteľstva v Tisovci a po predchádzajúcej dohode s predsedom Komisie 
výstavby, rozvoja mesta a cestovného ruchu Mestského zastupiteľstva v Tisovci, určuje Ing. Tatianu 
CSÖLLEOVÚ za tajomníčku Komisie výstavby, rozvoja mesta a cestovného ruchu, s účinnosťou od 
01.12.2023   
 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie 
prijalo v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 7 prítomných poslancov MZ 
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 
NEPRÍTOMNÍ PRI HLASOVANÍ: Ing. Hana Homoľová, JUDr. Mário Keleti  

UZNESENIE MZ č. 251/2023 
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18/2 Vyhlásenie o vzdaní sa členstva v Komisii sociálnych služieb a školstva  

Ing. Karol Kubíni, predseda Komisie sociálnych služieb a školstva - Všetci ste obdržali informačný mail 
od pána primátora, ktorým nám oznámil, že ku dňu 15.12.2023 ukončila svoj pracovný pomer 
prednostka mestského úradu PhDr. Petra Čipková. Z toho vyplynulo aj oficiálne vzdanie sa členstva 
v Komisii sociálnych služieb a školstva. Ja by som sa chcel touto cestou PhDr. Čipkovej poďakovať za 
spoluprácu, za prínos, aktivitu, žiaľ zdravotné dôvody sú dôležitejšie ako členstvo v komisii. Chcel by 
som jej popriať všetko dobré na životnej ceste, či pracovnej alebo súkromnej, aby sa jej darilo 
a hlavne to zdravie.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ak nemáte žiadne pripomienky a návrhy k tomuto bodu, 
prosím predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh na uznesenie.  

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci  
1 )  b e r i e  n a  v e d o m i e   

Písomné vyhlásenie člena Komisie sociálnych služieb a školstva pri Mestskom zastupiteľstve 
v Tisovci (ďalej len „Komisia) PhDr. Petry ČIPKOVEJ, doručené dňa 12.12.2023, podľa Čl. 6, ods. 1, 
písm. a) Organizačného a rokovacieho poriadku komisií Mestského zastupiteľstva v Tisovci (ďalej 
len „Poriadok“) o vzdaní sa členstva v Komisii ku dňu 15.12.2023    

2 )  k o n š t a t u j e ,  ž e   
a) Členstvo PhDr. Petry ČIPKOVEJ v Komisii zaniklo k 15.12.2023 
b) PhDr. Petra ČIPKOVÁ má ku dňu zániku členstva v Komisii vysporiadané z pozície člena 

Komisie, všetky záväzky vo vzťahu k Mestu Tisovec 
3 )  p o v e r u j e  

Mestský úrad Tisovec do 3 dní od účinnosti uznesenia, vysporiadať vo vzťahu k PhDr. Petre 
ČIPKOVEJ ako členovi Komisie, všetky záväzky zo strany Mesta Tisovec 

 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie 
prijalo v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 8 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 
NEPRÍTOMNÁ PRI HLASOVANÍ: Ing. Hana Homoľová  

UZNESENIE MZ č. 252/2023 
 
 

18/3 Oznámenie o vzdaní sa členstva v Rade školy pri Základnej škole  
          Dr. V. Clementisa Tisovec  

Ing. Karol Kubíni, predseda Komisie sociálnych služieb a školstva - Z toho istého dôvodu, ako som 
povedal v predchádzajúcom bode, sa PhDr. Petra Čipková vzdala členstva v Rade školy pri Základnej 
škole Dr. V. Clementisa Tisovec.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Zároveň vám dávam do pozornosti, že je potrebné delegovať 
zástupcu zriaďovateľa do Rady školy pri Základnej škole Dr. V. Clementisa s účinnosťou od 
01.01.2024. Žiadam Vás o nejaké návrhy, koho by sme tam mohli delegovať.   

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Za zriaďovateľa v Rade školy musia byť štyria 
zástupcovia mesta. Tu sa to musí doplniť, lebo bez toho člena je Rada školy nefunkčná. V komisii sa 
nemusí, tam to môže byť plávajúce, ale tu sa musí delegovať člen, aby bol počet členov Rady školy 
(11) zachovaný.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Pán Cibuliak? 



 
 

47 

Ing. Karol Kubíni, poslanec MZ - Mohol by byť, má dieťa v škole. 

Bc. Milan Cibuliak, poslanec MZ - Dobre, beriem.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ak už nemáte žiadne pripomienky a návrhy k tomuto bodu, 
prosím predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh na uznesenie.  

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci  
1 )  b e r i e  n a  v e d o m i e   

Písomné oznámenie člena Rady školy pri Základnej škole Dr. V. Clementisa Tisovec (ďalej len 
„Rada) PhDr. Petry ČIPKOVEJ zo dňa 12.12.2023, doručené dňa 12.12.2023, o vzdaní sa členstva 
v Rade, podľa §25 ods. 12, písm. b) zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej 
samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v platnom znení (ďalej len „Zákon), ktorá 
bola do Rady delegovaná za zriaďovateľa uznesením Mestského zastupiteľstva v Tisovci č. 
18/2022 zo dňa 20.12.2022, účinného dňa 21.12.2022 

2 )  k o n š t a t u j e ,  ž e  
Členstvo PhDr. Petry ČIPKOVEJ v Rade zaniklo k 15.12.2023 

3 )  d e l e g u j e  
Podľa §25 ods. 5 Zákona, Bc. Milana CIBULIAKA, ako zástupcu zriaďovateľa do Rady školy 
s účinnosťou od 01.01.2024 

4 )  p o v e r u j e   
Mestský úrad Tisovec do 3 dní od účinnosti uznesenia, doručiť rovnopis uznesenia Rade 
a Základnej škole Dr. V. Clementisa Tisovec  

  
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie 
prijalo v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 

UZNESENIE MZ č. 253/2023 
 
 

18/4 Harmonogram zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Tisovci na rok 2024 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Návrh harmonogramu zasadnutí Mestského zastupiteľstva na 
rok 2024 ste dostali v písomnej forme. Vychádzali sme z tradície, že zasadnutia sa konajú vždy 
v poslednú stredu v mesiaci, okrem decembra a mája, kde sa zasadnutie koná na Rimavskej Píle. Ak 
nemáte žiadne pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím predsedu návrhovej komisie, aby 
prečítal návrh na uznesenie.  

Ing. Ján Belica, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci  
s c h v a ľ u j e  
Harmonogram zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Tisovci na rok 2024 
 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie 
prijalo v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 

UZNESENIE MZ č. 254/2023 
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K bodu 19) Diskusia  

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Bol som na zasadnutí Partnerstva Muránska planina - Čierny Hron 
a tam som dostal informáciu, že mesto zrušilo požiadavku na zabezpečenie sociálneho taxíka, ktorý 
by bol 100% hradený z programu LÍDER.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Kto vám dal takúto informáciu? 

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Na tom zasadnutí to hovoril manažér s tým, že ďalšie dve obce 
Muráň a Michalová ho budú mať.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Bolo dohodnuté, že do tejto výzvy sa zapoja obce Michalová 
a Muráň a mesto Tisovec. Dohodli sme sa na tom zhruba v máji na stretnutí u nás na mestskom úrade 
(Muráň, Michalová, Tisovec), že nám pripravia výzvu. Predmetná výzva vyšla asi v takom termíne, že 
na spracovanie, podpísanie a odovzdanie žiadosti a s verejným obstarávaním sme mali necelé dva 
dni, aby sme splnili požiadavky verejného obstarávania. Podmienkou výzvy bolo, že to auto musíme 
kúpiť, musíme ho mať v majetku a musí byť do konca roka vyplatené. To by nebol taký problém. 
Komunikoval som o tejto možnosti zakúpenia sociálneho taxíka na Ekonomickej komisii, aj 
s poslancom JUDr. Keletim. Problém však boli motorové vozidlá, keď sme vedeli, že už bude 
vyhlásená táto výzva, dali sme zarezervovať konkrétne jedno vo Zvolene a dva v Banskej Bystrici. 
Keďže sme samospráva, nevedeli sme tam zaplatiť zálohovú faktúru, čo je neprípustné, tak sme sa 
dohodli na rezervácii predmetných vozidiel do konca augusta. Zo strany manažéra p. Pašmíka nám 
bolo povedané, že do augusta nám tú výzvy pripravia a spustia. V septembri ešte stále nebola tá 
výzva spustená. Tak som sa ohľadne tohto dotazoval, kde je problém, mám aj mailovú komunikáciu. 
Bolo mi odpovedané, že je s tým problém a reálne to vidia na 5%, že tá výzva bude spustená. A tá 
výzva sa spustila nie v hodine dvanástej, ale v hodine dvanásť päť. Problémom nebolo to sprocesovať, 
ale to auto, ktoré sme mali zarezervované, tak ho medzitým v Lion Care predali, nakoľko prišiel 
kupec. Ľudsky nám ho podržali do septembra, ale oni už nemali priestor, keďže šesť mesiacov nám to 
auto držali. Tak nám to auto predali. To bol problém, prečo sme to nedodržali, resp. to na čom sme 
sa dohodli. A nieže by sme o to nemali záujem, ja som bol ten, ktorý to inicioval a ktorý to naháňal. 
Výzva bola vyhlásená v pondelok a bolo ju treba do stredy sprocesovať a ďalší týždeň v piatok mala 
byť zmluva podpísaná. A reálne sme nemali čo vysúťažiť. Prvé dva dni som hľadal auto. Potom som 
jedno našiel v Michalovciach, bol som tam osobne, len žiaľbohu bolo zarezervované,  tak nám ho 
nevedeli sľúbiť. A ja som to hneď potreboval vyriešiť. A potom, keď bolo po výzve, tak mi manažér 
zavolal, že či ešte máme záujem o to auto, lebo tí, ktorí mali o to auto záujem, odriekli rezerváciu, ale 
pre nás to už bolo pozde. Je to veľká škoda, lebo za 5% spolufinancovanie sme mohli mať auto.      

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Tam bolo 100% financovanie. 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta – Nie, bolo tam spolufinancovanie.  

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ – Neviem, kde si rezervovali Muráň a Michalová tie autá, ale majú 
ich.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ja som všetky rezervoval, len ich autá sa nepredali.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Možno mali iné parametre.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - V tom okamihu boli na trhu tri alebo štyri autá. Tie sme 
zarezervovali. Medzitým sa možno autá naskladnili. Problém deväťmiestnych áut je ten, že sa 
nevyrábajú, prechádza sa na elektro, tak je veľký dopyt. Takže nebol čas za tie dva dni, aby sme auto  
zohnali. Auto som aj zohnal, ale podmienkou bolo, že to musí byť nové auto. A to auto malo 3 500 km 
nabehaných. Mohli sme zobrať, ale dostali by sme korekciu a sankciu. A v tej výzve bolo vyčlenených 
120 000 eur pre tri subjekty. Jedno auto stálo 42 000 eur, jedno 45 000 eur a jedno vyše 50 000 eur, 
ale boli sme dohodnutí, že ekvivalentne rovným dielom sa bude spolupodieľať na projekte.  

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Je to škoda. Nehovorím, že je to vaša chyba, len vo všeobecnosti.   
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Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - My sme mali to auto, bol som ho aj pozrieť a korektne 
dohodnúť. Bol som upozornený, že oni na to auto reálne doplácali, lebo oni vyplatili importérovi 
a držali ho viac ako šesť mesiacov. A v tých Michalovciach reálne to auto bolo, len sa čakalo na 
vyjadrenie, a to by sme už nestihli urobiť formou ponúk.  

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Pýtal som sa preto, že takáto možnosť tu bola.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Bol som iniciátorom a nakoniec sme bez auta a oni autá 
majú.  

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - A tie financie prepadnú. 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Áno, lebo to bolo do konca roka 2023. Bolo to v takom štádiu, 
že aj manažér, či to bude, tak sme cez ľudí tlačili aj starosta Muráňa, aj ja cez MIRI, aby to pustili, ale 
pustili to v pondelok a do stredy sa to malo komplet sprocesovať. 

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Sprocesovať by sa to stihlo, len sme nemali auto. 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Aj my by sme to stihli, keby nám nepredali auto.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - To by bolo také veľké auto ako máme? 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Také isté deväťmiestné, ako máme. Muselo byť dlhé 
a dokonca to auto, ktoré sme mali rezervované, malo všetko. Aj nástupnú lištu, neboli by sme museli 
do toho nič investovať. A ďalšou podmienkou projektu bolo, že nemohlo byť L2 krátke, ale L3, aby sa 
tam mohol dať vozík, v prípade mobility občana. 

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Ako stojíme s tou zmluvou o prenájme na Burde? 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Od vtedy, ako sme poslali pripomienky, do dnešného dňa 
nemáme spätnú väzbu.   

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Stretávam ľudí, ktorí sú v národnom parku, sa sťažujú, že im poslali 
neadekvátnu požiadavku za nájom. Na komisii sme sa dohodli, že tá výška nájomného bude 2 000 
eur, max. 3000 eur. A keď to všetko spočítali, že to vychádza 8 000 eur ročne.  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Návrh zmluvy išiel v takom znení, ako bol aj na 
zastupiteľstve, aj na komisii. Prvá alternatíva je podľa VZN. A preto sme poslali návrh zmluvy na 
pripomienkovanie, aby si oni povedali, že je to zle a vyzvali nás, aby sme si napísali návrh zmluvy, 
o ktorom sa bude rokovať. Dostali ho. Viete, aká je situácia, že riaditelia národných parkov sa menia, 
predpokladám, že aj tu dôjde k zmenám všetkých vedení národných parkov. Takže z pozície 
aktuálneho riaditeľa nie je vôľa momentálne jednať.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - My sme to striktne nevymedzili. Návrh sme pripravili na 
základe VZN a preberali sme to aj na komisii. Potom sme im poslali návrh, kde bolo napísané, že treba 
dohodnúť termín rokovania, a že to nepovažujeme za konečnú verziu. Od nich doteraz nemáme 
žiadnu spätnú väzbu. A k rokovaniu do dnešného dňa nedošlo.  

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Zmluva končí koncom roka, tak mali obavy, čo bude s tým ďalej.  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Dôvod je jednoduchý, každý kto vstupuje do 
nejakého rokovania, začína na tých hraničných úrovniach.  

Bc. Milan Cibuliak, poslanec MZ - Chcem sa opýtať, nebude sa do Komisie sociálnych služieb 
a školstva dopĺňať ten jeden člen? 

Ing. Karol Kubíni, poslanec MZ - Nie, nemusí sa.   

Bc. Milan Cibuliak, poslanec MZ - Viem, že podľa VZN sa nemusí, pýtal som Mgr. Migaľu. Vzhľadom na 
to, že je v párnom počte.  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Spätnú väzbu ste dostali. Máme to upravené, 
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že ten počet je plávajúci, čo je vhodné pre takéto situácie. Postupovať podľa VZN asi nebudeme, lebo 
by sme museli upraviť VZN, ktoré je ešte viazané k tejto konkrétnej komisii z roku 2014, ktoré je stále 
účinné, ktoré bude pravdepodobne potrebné zrušiť. Kde sa hovorí, že: „Zriaďuje sa Komisia sociálna 
a zdravotníctva pri Mestskom zastupiteľstve v Tisovci. Komisia má päť členov a je zložená z jedného 
poslanca mestského zastupiteľstva a štyroch členov zvolených mestským zastupiteľstvom a dvoch 
zamestnancov vecne príslušnej organizačnej zložky mestského úradu, ktorých vymenúva primátor.“ 
Je to čl. 4 ods. 3. Už základné počty nesedia, má päť členov, predseda, členovia a zapisovateľ atď., 
a pri tom je neprípustné, aby primátor vstupoval do kreovania a ustanovovania nejakých členov do 
komisie, ktorá je dcérskou organizáciou mestského zastupiteľstva. Ak súhlasíte Ing Kubíni, dal som to 
už aj do programu komisie, aby sa toto upravilo.  

Bc. Milan Cibuliak, poslanec MZ - Ešte k tomu, pri hlasovaní by mal byť počet členov nepárny, takisto 
ako je pri ostatných komisiách, aj zastupiteľstve.  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Pri komisiách nemusí.  

Bc. Milan Cibuliak, poslanec MZ - Keby náhodou došlo k zhode.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Informáciu o tom, že PhDr. Petra Čipková skončila pracovný 
pomer zo zdravotných dôvodov a dúfam, že v krátkej dobe sa nám podarí nájsť prednostu/ku, 
intenzívne na tom pracujem. Dúfam, že do 15.01.2024 a od februára by začal/a, ideálne by bolo, keby 
to bolo od 01.01.2024, ale nie je to také jednoduché. Tiež touto cestou chcem poďakovať PhDr. Petre 
Čipkovej za prácu, ktorú odviedla, aj keď za krátku dobu, ale jej práca a výkon bol na vysokej úrovni. 
Veľmi si vážim prácu za to krátke obdobie, ktorú odviedla. Ešte raz jej srdečne ďakujem v mene 
mesta a všetkých zamestnancov mestského úradu. A na záver, uvidíme, ako sa vyvinú ponuky na 
úver, určite sa ešte v tomto roku stretneme. A až nie, tak vám prajem príjemné prežitie vianočných 
sviatkov a stretneme sa v novom roku, resp. ešte v tomto roku. A srdečne vás pozývam na Silvestra 
a vítanie Nového roka 2024 na námestie, ste vítaní.   
 

  

ZÁVER  
Program zasadnutia mestského zastupiteľstva bol vyčerpaný. Primátor mesta poďakoval prítomným 
za účasť a zasadnutie mestského zastupiteľstva ukončil o 18,45 hod. 
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